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SAMOSTATNĚ NEPRODEJNÉ, vychází jako součást PROSTĚJOVSKÉHO Večerníku v pondělí 11. prosince 2017.

Prostějovští přívrženci 
sportu pod vysokou sítí,
po roční přestávce se na palubovku pros-
tějovské haly Sportcentrum-DDM vrací 
nejkvalitnější klubový volejbal, který může-
te v  podání něžného pohlaví na evropské 
scéně sledovat. Liga mistryň sice není tolik 
nablýskaná jako její velký fotbalový bratr, 
o herně vypjaté a zajímavé duely s drama-
tickou zápletkou však není nouze. K vidění 
jsou skvělé bitvy s výměnami, při kterých se 
tají dech a přítomní se diví, jak je to vůbec 
možné, že výměna pokračuje či naopak 
parádním úderem právě skončila. Takové 
okamžiky života určitě nejsou ztracené, pro-
to není divu, že i zájem fanouškovské obce 
z  Prostějova a  okolí při těchto zápasech 
stoupá na maximum. Také letos se dá oče-
kávat, že hala bude ve všech třech případech 
zaplněna více než solidně, oddíl VK do-
konce sní, že minimálně jednou bude moci 
zahlásit: VYPRODÁNO. A proč by tomu 
nemohlo být už zítra?! Šance je největší. 
V úterý 12. prosince totiž přijede na Hanou 
gigant gigantů a největší favorit nejen „naší“ 
skupiny, ale bez sebemenších skrupulí rov-
nou celé soutěže. Tureckého obra Fener-
bahce Istanbul bude dost přetěžké skolit, ale 
třeba právě s pomocí příznivců se může vé-
káčko vytáhnout k životnímu výkonu, který 
přinese na senzaci první kategorie. Vy byste 
nechtěli prožít jeden takový předvánoční 
zázrak? Já, rozhodně ano!
Moc si cením skutečnosti, že máme v Pro-
stějově tak vysoce profesionální klub, díky 
němuž mohou fanoušci chodit na kvalitní 
sport a místní mládež výkonnostně růst. Ni-
kde není psáno, jak dlouhého trvání každá 
pohádka má, proto je třeba si vážit zrovna 
toho okamžiku, který právě přichází. A prá-
vě teď nastává ideální čas a správná chvíle, 
kdy přicházíme s tradičním servisem, který 
je opět plný informací z tábora našich holek. 
Ano, tušíte správně - další přídavek je vě-
nován právě největšímu volejbalovému od-
dílu v České republice! Jde přitom letos již 
o  šestnáctý speciál nejčtenějšího regionál-
ního periodika, čímž se už doslova na dotek 
přibližujeme k pověstné dvacítce. 
K  dostatečnému přehledu pro dění na 
palubovce vám na čtyřiadvaceti stránkách 
nyní přinášíme vše o  rozběhnuté sezoně 
UNIQA Extraligy i  startující Champions 
League, nechybí ani dávka exkluzivních 
rozhovorů, fotografií a  ohlasů z  kabiny či 
redakční komentář. Nezapomněli jsme ani 
na mládežnické výběry. PROSTĚJOVSKÝ 
Večerník je tímto velmi rád, že již více jak 
jednu desetiletku může být hrdým mediál-
ním partnerem klubu. Ale dost řečí. Už se 
pohodlně usaďte na své místo a nechte se 
unášet vším volejbalovým, co přináší letošní 
sezóna a především se těšte na zítřejší premi-
éru v Lize mistryň. 
Co říct závěrem? Snad jen, že v redakci pro 
vás už teď připravujeme na příští pondělí 
hned dvojitou dávku speciálů - jeden bude 
zaměřený na nejkrásnější svátky v roce, dru-
hý na oslavu příchodu toho nového... Máte 
se tedy rozhodně na co těšit!
Za redakci nejen tohoto speciálu,
ale i celého Večerníku
 Petr Kozák
 šéfredaktor 
 PROSTĚJOVSKÉHO 
 Večerníku
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Do druhé dekády své novodobé existence vstoupil volejbalový oddíl VK 
Prostějov razantně. Poté, co na jaře s vypětím sil uhájil svůj post republikové 
jedničky v ženské kategorii, neváhal investovat do hráčského zkvalitnění tý-
mu, který má v probíhajícím ročníku 2017/2018 jen ty nejvyšší ambice.
Značnou výzvou je dosáhnout na konci této sezóny dvou kulatých jubileí 
v počtu nasbíraných trofejí. To znamená získat mistrovský titul za triumf v ex-
tralize podesáté v řadě a současně vyhrát i Český pohár, což by bylo vítězství 
v této soutěži také číslo deset (byť s přerušením).
Ta úplně největší výzva však jednoznačně leží v evropské Champions League. 
Svěřenkyně trenéra Čady po loňské pauze opět figurují mezi vyvolenými klu-
by starého kontinentu, jež mají právo hrát elitní pohárovou soutěž určenou 
tentokrát pouze šestnácti top družstvům. Losování sice poslalo prostějovský 
mančaft znovu do extrémně těžké základní skupiny, leč ten předem nic ne-
vzdává a půjde se ze všech sil rvát s giganty.
Nás a snad i vás může těšit, že PROSTĚJOVSKÝ Večerník coby stabilní partner 
zdejšího volejbalu byl, je i nadále bude s vékáčkem u všech jeho zápasových 
bojů naživo a nejblíže, jak jen to jde. Což dokládá i tato tradiční příloha, která 
na tradičních čtyřiadvaceti stranách přináší servis od A do Z. 
Holky, do toho!

SEZÓNA VE ZNAMENÍ VELKÝCH VÝZEV

Žádnou porážku v  probí-
hajícím soutěžním ročníku 
2017/18 zatím neutrpěly 
ženy VK Prostějov. Nejblíže 

k ní měly při extralize v Liberci, ale do-
kázaly tam otočit nepříznivý vývoj setů 
z 1:2 na 3:2.

K  jediné změně došlo oproti 
minulé sezóně v  realizačním 
týmu „A“-družstva vékáčka. 
Novým masérem se stal Tomáš 

Rak, jenž nahradil Ivanu Chalupovou. Jinak 
zůstal „realizák“ pohromadě a v čele s šéfem 
Miroslavem Čadou.

Trio vlastních odchovan-
kyň momentálně figuruje 
na hráčské soupisce ženstva 
VK. Z  Přerova se vrátila na-

hrávačka Michaela Zatloukalová, od-
dílová juniorka dodala mezi dospělé 
univerzálku Sarah Cruz a  libero Terezu 
Slavíkovou.

Pětice posil zamířila do pros-
tějovského áčka v době mezi 
minulou a  touto sezónou. 
Jsou jimi nahrávačky Ka-

thleen Weiss a  Michaela Zatloukalová, 
univerzálka Helena Horká, smečařka 
Andrea Kossányiová a blokařka Gabriela 
Kozmík.

K  takovému početnímu po-
sunu došlo během léta v pří-
padě účastnického pole vo-

lejbalové UNIQA extraligy žen ČR. Devět 
stávajících družstev zůstalo a  na divokou 
kartu k  nim přibyl ambiciózní nováček 
Dukla Liberec.

Aktuální sezóna je hodně ve 
znamení kulaté desítky. Po 
tolikáté mohou prostějovské 
volejbalistky získat mistrov-

ský titul i Český pohár, navíc právě vstupují 
do svého desátého ročníku v evropské Lize 
mistryň.

Šňůru čtrnácti vítězných 
utkání za sebou v  českých 
soutěžích momentálně táh-
nou ženy vékáčka. Jde o  dvě 

finálové výhry z konce předchozího roč-
níku a  dalších dvanáct triumfů dosaže-
ných v tom probíhajícím.

Výše zmíněná CEV Champi-
ons League Women má letos 
pouze šestnáct účastníků, což 
je nejméně za mnoho posled-

ních roků. A hanácký klub po loňské pau-
ze opět patří mezi vyvolené s právem hrát 
základní část.

Magickou stovku každo-
ročně přesahuje členská 
základna VK Prostějov při 
sečtení volejbalistek všech 

věkových kategorií - a nejinak je tomu 
i tentokrát. Oddíl má přípravku, mlad-
ší i  starší žákyně, kadetky, juniorky 
a ženy.
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CHAMPIONS LEAGUE, skupina „B“ - 1. kolo
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ÚTERÝ 12. PROSINCE 17:30 hodin
Městská hala Sportcentrum DDM
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VK PROSTĚJOV ZPÁTKY 
NA NEJVYŠŠÍ ÚROVNI!

Volejbalový oddíl VK Prostějov má 
za sebou desetiletku novodobé 
existence doplněnou o část jede-
nácté sezóny. Za tuto dobu prošel 
různými etapami, z nichž většina 
měla jedno společné: sbírání úspě-
chů. Převážně na české, někdy 
i na mezinárodní scéně. Viz devět 
mistrovských titulů, stejný počet 
triumfů v Českém poháru, čtyřná-
sobný zisk Česko-Slovenského po-
háru, vítězství ve Středoevropské 
lize, kvartet postupů do play-off 
Champions League a  účast ve 
čtvrtfinále CEV Cupu.
Ne všechny ročníky samozřejmě 
byly výborné, a  pokud pomine-
me úplně první rozjížděcí, zrov-
na ten minulý 2016/2017 patřil 
k herně i výsledkově nejslabším. 
Premiérově se uprostřed soutěží 
měnil hlavní trenér, tuzemské-
mu favoritovi těsně utekl triumf 
v Českém poháru, v Evropě to ne-
byla žádná sláva a primát v extra-
lize vékáčko zachránilo až za vte-
řinu dvanáct nejmenším možným 
rozdílem.
Poučení z  těchto událostí znělo 
jasně - nedopustit, aby se něco 
podobného opakovalo. A klubové 
vedení vzalo tenhle závěr jedno-
značně za svůj. Na místě kouče po-
nechalo osvědčeného Miroslava 

Čadu, v  hráčském kádru zůstaly 
jen spolehlivé opory či mladé ple-
jerky s perspektivou a k nim přiby-
lo několik zvučných posil.
Rezultát? Suma sumárum vysoce 
kvalitní tým, jehož herní úroveň 
by se měla minimálně blížit top se-
zónám, jaké zatím prostějovský 
volejbal absolvoval. Osobnosti 
Kathleen Weiss, Helena Horká, Julie 
Kovářová, Laura Emonts, Andrea 
Kossányiová, Nina Herelová 
a Veronika Trnková by to měly roz-
hodně garantovat. Nemluvě o při-
dané hodnotě v  předpokládané 
soudržnosti kolektivu, což třeba 
loňský multinárodnostní soubor 
zcela nesplňoval.
Ústředním cílem pro natolik silný 
mančaft samozřejmě je vyhrát 
UNIQA extraligu i  Český pohár, 
neboť tentokrát jde o dvojnásob 
lákavé mety tím, že obě soutěže 
může VK dobýt podesáté ve svých 
krátkých dějinách. A  kulatá ju-
bilea logicky lákají. Dosavadní 
průběh národních bojů ukazu-
je, že pevné dosednutí na dvojí 
trůn v ČR je naprosto reálné, byť 

konkurence v  čele s  Olomoucí, 
Libercem, Ostravou a  KP Brno 
vůbec nespí.
Nesmírně výživnou přidanou 
hodnotu pak letos přináší návrat 
do základní části evropské Ligy 
mistryň, kam se prostějovský 
oddíl loni nedostal. Nyní mezi kon-
tinentální smetánkou opět nechy-
bí a jak samotné družstvo, tak jeho 
fanoušci dostanou za odměnu šest 
nádherných zápasů na nejvyšším 
světovém levelu, z toho tři doma. 
Už zítra proti tureckému giganto-
vi Fenerbahce Istanbul, v  únoru 
poté s dalšími dvěma špičkovými 
celky z Itálie (Gorgonzola Novara, 
Imoco Conegliano).
Pravda, los mohl být k  ženám 
Prostějova alespoň trochu příz-
nivější v tom ohledu, aby měly víc 
šancí na vítězství. Ani tak ovšem 
není předem nic ztraceno a  pří-
znivci mají díky renomovaným 
soupeřům jednu exkluzivní jisto-
tu: na vlastní oči uvidí to absolut-
ně NEJ, co mezinárodní volejbal 
na planetě Zemi nabízí. A přísluš-
nost vékáčka k evropské elitě je 
tím nejcennějším artiklem, jenž 
po loňském tápání může v aktu-
álním ročníku 2017/2018 nabíd-
nout. Zbývá dodat jediné: 
 lidi, bavte se!

KOMENTÁØ

22 3

���������	�
�����������

„Před začátkem soutěže jsme od nich určitě očekávali medai-
li, nebo jsme ji rozhodně chtěli. Bohužel tři největší pláno-
vané opory hráčského kádru buď nebyly vůbec k dispozici, 
nebo nedokončily sezónu. Obrovskou ztrátou byl už odchod 
Týny Adamčíkové loni v létě do USA za studiem, tím jsme 
přišli o úplně největší tahounku. K tomu se přidal konec Ven-
duly Valáškové na přelomu roku kvůli značným problémům 
ve škole, na což navazovalo horší tréninkové nasazení. A se 
zdravím celý rok průběžně laborovala Sarah Cruz, na jejíž 
formě se to samozřejmě projevilo. I bez téhle trojice si tým 
dlouho nevedl špatně, když bezpečně postoupil ze základ-
ní skupiny do horní nadstavbové šestky a posléze i do Final 
Four. Tam jsme chtěli zaútočit aspoň na bronz, neboť jak 
nadupané Brno, tak rovněž silný Olymp reálně převyšovali 
naše aktuální možnosti. Porazit Žižkov a  skončit třetí jsme 
však navzdory oslabení měli, bohužel rozhodující utkání se 
zvládnout nepodařilo. Čtvrtá pozice není vyloženě špatná, 
nicméně zklamání přinesla.“
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„V této věkové kategorii jsme se od začátku až do konce roč-
níku neustále potýkali se spoustou zdravotních potíží. Vůbec 
netrénoval ustálený kádr, pořád někdo vypadával, složení 
i sestava se průběžně měnily a stabilita citelně chyběla. Navíc 
první nahrávačka Klára Dvořáčková často plnila reprezentač-
ní povinnosti, čímž sehranost s celým kolektivem též trpěla. 
Celkově se postupem času ukazovalo, že omlazené družstvo 
v daném složení a při takových personálních problémech ne-
dosáhne na postup do elitní šestky, který jsme si jako obvykle 
přáli. Místo toho v nadstavbě reálně hrozil pád do baráže o zá-
chranu, ovšem nakonec se povedlo mančaft zkonsolidovat 
natolik, aby toto nebezpeční odvrátil. Každopádně mnoho 
střetnutí jsme ztratili dost zbytečně, byť za komplikujících 
okolností zároveň logicky. Musím přiznat, že těsné udržení 
extraligy z desátého místa bylo pro naše letošní kadetky ob-
jektivním vyjádřením skutečnosti.“
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„Tady bych řekl, že třetí pozice v krajském přeboru a nesmír-
ně těsný nepostup do první fáze mistrovství republiky nebyly 
dostatečným vyjádřením toho, jak dobrý volejbal holky před-
váděly. Ani s odstupem času se nemohu zbavit přesvědčení, 
že na nás jeden konkrétní člověk udělal podraz a v konečném 
důsledku chybělo k účasti na šampionátu pouhých šest míčů 
ve skóre. Přitom Přerov, jenž skončil před námi druhý, jsme 
téměř ve všech vzájemných zápasech porazili. Zpětně už 
s tím bohužel nic nenaděláme, ale je velká škoda, že naše starší 
žákyně nemohly na republice zabojovat, neboť tam dle mého 
názoru jednoznačně patřily. V Českém poháru skončily na 
nižších příčkách pro změnu z důvodu pravidelných termíno-
vých kolizí s první ligou kadetek. Tuhle soutěž jsme upřed-

nostňovali, a ačkoliv děvčata v konkurenci starších soupeřek 
musela po roce znovu absolvovat baráž, tentokrát ji úspěšně 
zvládla. Podstatnější než výsledky pro mě je, že tým herně 
obstál a posouval hráčky výkonnostně nahoru.“
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„Tahle kategorie stoprocentně splnila všechno, co jsme 
si od ní představovali, a  naprosto zasloužené prvenství 
v  krajském přeboru toho bylo součástí. U  takto mladých 
volejbalistek je stěžejní především intenzivní práce na herní 
technice a její správné rozvíjení, což se bezezbytku dělalo. 
Tím pádem se naše mladší žákyně neustále zlepšovaly, aby 
své umění předvedly v úvodní části mistrovství republiky. 
Všichni je tam chválili za technicky výbornou hru, a  byť 
o  kousek nepostoupily na samotný šampionát na úkor 
soupeřů se skákaným vrchním servisem, mám z jejich le-
tošního rozvoje moc pozitivní dojem.“
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„V přípravce je to v první řadě o jediné věci: technika, tech-
nika a zase technika. Samozřejmě platí, aby to holky bavilo 
a  přitom se přirozenou cestou učily správným základům 
volejbalu. Pro zpestření hrají Pohár ZŠ Palackého v trojko-
vém volejbalu a přehazované, naše nejlepší trojka skončila 
v  konkurenci více než padesáti týmů z  celého kraje třetí. 
Bez ohledu na to se v přípravce VK Prostějov odvádí kva-
litní práce. Co nábor? Znovu se povedl, zapsaných máme 
pětačtyřicet nových adeptek, což je skoro srovnatelné s loň-
skou padesátkou. Některé pochopitelně v průběhu času od-
padnou, ale jiné pro změnu přijdou, celkově si na zájem dětí 
o volejbal v Prostějově nemůžeme stěžovat.“
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„Stále platí to, co říkám každý rok: čím více trenérů se do 
našeho štábu zapojí, tím lépe pro děti. Třeba po minulé 
sezóně odešly Katka Korhoňová na mateřskou a  Denisa 
Jurkovičová skončila kvůli zaměstnání, tím pádem jsme 
řešili doplnění sníženého stavu koučů. Sice jsme pak zís-
kali mladičkou Elišku Masopustovou, jež musela uzavřít 
hráčskou kariéru, a z Brna zkušenějšího Jakuba Redka, ale 
přesto bychom potřebovali ještě další. Proto i touhle cestou 
oznamuji, že moc rádi mezi sebou přivítáme kohokoliv se 
zájmem o trénování volejbalové mládeže.“
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„Podmínky vytvářené vedením našeho oddílu vždy byly 
a  nadále jsou výborné. Všechno smysluplné, co potře-
bujeme, máme nebo dostaneme, samozřejmě v  rozumné 
míře. K  tomu těžíme z  fungující spolupráce se školami, 
konkrétně se ZŠ v  Palackého ulici i  s  Gymnáziem Jiřího 
Wolkera. Na obou pokračují specializované sportovní třídy 
se zaměřením mimo jiné na volejbal, v součtu je o náš sport 
v místním regionu postaráno hodně dobře.“

���&� ������������	��
�	�
��

„Je pravda, že uplynulá sezóna byla jednoznačně nej-
horší ze všech od zahájení zdejšího projektu před iks 
lety. Jakmile jsme tehdy postoupili do extralig juniorek 

i kadetek, hned jsme začali sbírat 
republikové medaile a  vlastně 
každý rok získali minimálně 
jednu. Tentokrát po dlouhé 
době žádnou, což nás pocho-
pitelně mrzí, ale že by mělo jít 
o  nějakou krizi mládežnické-
ho volejbalu v  Prostějově, to 

absolutně ne. U  mládeže se 
úspěšnost obecně pohy-

buje ve vlnách a  my 
jsme se právě 

teď ocitli dole, nicméně děláme maximum, abychom 
se vrátili opět nahoru. Ještě výrazněji než dosud přitom 
hodláme sázet na své vlastní hráčky vychovávané od nej-
menších, neboť se odmítáme zapojit do stále zuřivější 
války s  přetahováním mladých talentů mezi kluby, která 
už dosahuje místy přehnaných rozměrů. My se snažíme 
o lidštější pracovní filozofii a pevně věřím, že s ní budeme 
v  novém ročníku 2017-2018 zase úspěšnější. Já osobně 
mám energie pořád dost, končit zatím nehodlám a snad 
mám oddílu ještě co dát.“
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„Úspěšnost se obecně pohybuje ve vlnách,“ 
nedělá zkušený lodivod z výsledku tragédii 
Soutěžní ročník 2017/2018 je už sice dávno v plném 
proudu, ale v rámci speciální přílohy se ještě ohlédne-
me za počínáním mládežnických výběrů VK Prostějov 
v uplynulé volejbalové sezóně. Koncem jara totiž sou-
částí Večerníku nebyla tradiční „hodnotící“ příloha, 
tak alespoň krátkou rekapitulaci přinášíme v tomto 
speciálu. Svůj komentář poskytl šéftrenér mládeže ve 
vékáčku Jaroslav Matěj.



Nepřetržitě osm sezón (2008 až 2015) byl prostějovský volejbal pevnou součástí základní fáze evropské Ligy mistryň. Až loni nepostou-
pil z kvalifikace do hlavní soutěže, ovšem nyní je zpět a v plné síle. Dostat se mezi šestnáct vyvolených klubů starého kontinentu majících 
výsadu hrát Champions League je velká čest i výzva současně, zvlášť když v grupě B změří ženy VK síly sFenerbahce Istanbul, Gorgon-
zola Novara a Imoco Conegliano. Cíl zní jasně: trápit favorizované giganty špičkovými výkony, seč to půjde. A třeba i senzačně (z)vítězit!

2. Naèepovat mistrovskou desítku

Navzdory značným problémům z minulého ročníku pokračují volejbalistky Prostějova ve spanilé jízdě ženskou UNIQA extraligou 
ČR. Nejvyšší tuzemskou soutěž ovládly už devětkrát v řadě za sebou a je tak nabíledni, že pokud se jim to podaří i tentokrát, přijde 
kulatá radost. V národní historii sportu pod vysokou sítí sahající až do dvacátých let minulého století by navíc šlo o unikátní počin, 
neboť deset mistrovských titulů bez přerušení ještě nikdy nikdo nezískal. Hanačky tudíž mohou přepsat česko-slovenské dějiny.

3. Kulaté jubileum i v poháru

Podobná situace jako na extraligové scéně něžného pohlaví panuje též v Českém poháru žen. Tam sice Prostějovankám na jaře utekl právě 
desátý triumf za sebou kvůli těsné finálové prohře s Olomoucí, ale tím víc se nyní touží vrátit na trůn i ve druhé nejvyšší soutěži ČR. Ačkoliv se 
při jednorázovém rozhodujícím střetnutí vyznačuje druhá nejprestižnější tuzemská soutěž větší mírou nevyzpytatelnosti, má letošní vékáč-
ko veškeré předpoklady opanovat vedle extraligových bojů i ty pohárové. A připsat na oddílové konto hned dvě trofejové kulatiny najednou.

4. Zvládnout rivala i ostatní

Během uplynulé sezóny volejbalistkám VK zle zatápěl největší a navíc krajský konkurent UP Olomouc. Favoritkám sebral ná-
rodní pohár, málem i ligové zlato, porazil je čtyřikrát ve vzájemných duelech. Momentální úkol v daném ohledu je tedy zřej-

mý a dal by se shrnout do krátké věty: odkázat rivala do patřičných mezí. Kromě toho je však potřeba zvládnout rovněž 
další české soupeře, jejichž počet o větší míře nebezpečnosti vzrostl. Vzkaz Olomouci, KP Brno, Ostravě či Liberci? Jste 

dobří, ovšem zůstanete až za námi!
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Soutěžní ročník 2016/2017 byl po dlouhých letech prvním, kdy prostějovský volejbalový od-
díl zůstal bez republikově cenných kovů v mládežnických kategoriích. Top umístěním 

byla čtvrtá příčka juniorek, ostatní týmy skončily ještě o dost níže. Byť u talentova-
ných nadějí nejsou výsledky zdaleka vším, bylo by určitě záhodno výkonnost 

mladých děvčat VK oživit natolik, aby s nejlepšími celky ČR dokázaly 
vyrovnaně zápolit vedle juniorek také další výběry, to zname-

ná kadetky, starší žákyně a mladší žákyně. Povede se 
takový vzestup?
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ZAŠKRTNĚTE V KALENDÁŘI - COMEBACK DO LIGY MISTRYŇ
  1. kolo        VK Prostějov vs. Fenerbahce Istanbul
        úterý 12. prosince 2017, 17:30 hodin

4. kolo        VK Prostějov vs. Gorgonzola Novara
        středa 7. února 2018, 17:00 hodin

5. kolo        VK Prostějov vs. Imoco Conegliano
        středa 21. února 2018, 17:00 hodin

1. Znovu mezi smetánkou
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Věková kategorie U17 byla ještě 
před několika lety výkladní skříní 
mládežnického volejbalu v  Prostě-
jově, vrcholem se stal zisk mistrov-
ského titulu 2014. Od té doby však 
kadetky VK klesají každým rokem 
níž a v probíhajícím ročníku extra-
ligy ČR 2017/2018 se ocitly na úpl-
ném dně základní skupiny „B“. Za 
takové situace se ústředním cílem 
stává prosté udržení elitní soutěže.
„V přípravných turnajích se holky pre-
zentovaly dobrými výkony, které se 
postupně zlepšovaly, a působily slibně 
týmovým dojmem. Těžko ale říct, na 
co to bude v  letošní extralize výsled-
kově stačit. Kvalitu soupeřů teprve 
blíže poznáme a právě na ní bude dost 
záležet. My se pochopitelně budeme 
snažit o produkování co nejlepšího 
volejbalu v  rámci našich možností, 
k čemuž je potřeba hlavně každoden-
ní poctivá práce na trénincích,“ zůstá-
val před startem nekonkrétní, leč mír-
ně optimistický trenér prostějovských 
kadetek Jaroslav Matěj.
Jeho pozitivní naladění podpořil 
úvodní triumf nad Přerovem, který 
však rychle vystřídalo výkonnostní i 

výsledkové vystřízlivění. Mělo podobu 
převážně špatné hry vedoucí ke smut-
né sérii třinácti porážek v řadě za sebou, 
jež bohužel trvá až dosud. Tým během 
této černé šňůry získal jen dva bodíky 
za těsné prohry 2:3, celkově má na kon-
tě bodů pět a je v podstatě zřejmé, že po 
základní části skončí v moravské grupě 
poslední.
„Máme svoje problémy, které tady ne-
chci moc rozpitvávat, neboť si je hlavně 
musíme vyřešit sami mezi sebou uvnitř 
mančaftu. A to tak, abychom na hřiš-
ti dokázali víc bojovat, plnit taktiku, 
táhnout za jeden provaz a v  součtu 
předvádět podstatně lepší volejbal, než 
jaký jsme zatím v sezóně ukázali. Já stále 

věřím, že současné družstvo má na ale-
spoň průměrné extraligové působení 
bez toho, že by se muselo třást o záchra-
nu. Je ale v první řadě potřeba pozitiv-
nější přístup nás všech,“ burcuje Matěj.
Co si dlouhodobě přeje ze všeho nej-
víc, to je zdravý kolektiv. „Se zdravot-
ním stavem máme pořád obrovské 
potíže, holky si zranění a nemoci pře-
dávají jako štafetu. Pochopitelně se na 
trvale početnou marodku nemůžeme 
vymlouvat, ovšem naše snažení logic-
ky ovlivňuje, což je prostě fakt. Pokud 
aspoň bojovné tahounky budou ve 
zbytku ročníku fit, může jejich vysoké 
nasazení strhnout ostatní a výkony ce-
lého týmu by měly jít nahoru,“ neztrácí 

Matěj naději. „Výhodu máme rovněž 
v tom, že se po změně systému soutě-
že letos maže bodový zisk po základní 
části a do nadstavby se půjde od nuly. 

Sice ji začneme v nejnižší skupině, ale 
v případě herního zlepšení se snáz do-
staneme nahoru. Podstatné je věřit a 
dělat pro úspěch maximum.“

KADETKY
Soutěž: extraliga ČR
Trenéři: Jaroslav Matěj, Lukáš Miček, Lubomír Petráš, Jakub Redek, Jindřich Němeček, Ondřej Hubáček a Eliška Masopustová
Hráčská soupiska: Veronika Dudová, Klára Dvořáčková, Aneta Hůsková, Simona Janečková, Adriana Jurčíková, Karolína Komínková, Vendula Krej-
čiříková, Viktorie Nečasová, Tereza Palová, Klára Přecechtělová, Nikola Sedláčková, Barbora Skládalová, Kateřina Stavinohová, Kristýna Světlíková, 
Šarlota Svobodová, Kateřina Švalbová, Veronika Vykopalová
Tréninky: úterý 18.00 až 20.00 hodin (Sportcentrum DDM Prostějov), jinak dle aktuálního rozvrhu v hale Sportcentra DDM
Dosavadní výsledky v extralize kadetek ČR, skupině B 2017/18: Prostějov – Přerov 3:0 a 1:3, Prostějov – Brno 1:3 a 0:3, Ostrava – Prostějov 3:0 a 
3:1, Prostějov – Šternberk 0:3 a 0:3, Frýdek-Místek – Prostějov 3:0 a 3:0, Přerov – Prostějov 3:0 a 3:2, Brno – Prostějov 3:2 a 3:0.
Průběžné pořadí extraligy kadetek ČR, skupiny B 2017/18 po 14. kole: 1. Šternberk 42, 2. Brno 30, 3. Přerov 19, 4. Frýdek-Místek 17, 5. Ostrava 13, 6. Prostějov 5.

Hlavní metou kadetek bude především záchrana

Věková kategorie U13 je nejniž-
ší, v  níž se hrají oficiální soutěže 
Českého volejbalového svazu. 
Mladší žákyně VK Prostějov se 
přitom nezaměřují prioritně na 
honbu za výsledky, i tak si ale po-
čínají úspěšně. A  při vhodném 
rozvoji svých herních dovedností 
jsou navíc kvalitní. Svědčí o  tom 
jarní ovládnutí krajského přeboru 
2017/2018 a  zatím zdárná cesta 
za obhajobou v aktuálním roční-
ku této soutěže.
„Děvčata se potřebují v  první řadě 
neustále správně rozvíjet po tech-
nické stránce a učit se hrát šestkový 
volejbal. Žádný speciální cíl pro sou-
těže nemají, ale samozřejmě každá 
výhra jim může zvednout sebevě-
domí a posunout je v jejich snažení,“ 
obecně charakterizoval neměnné 
cíle trenér mladších žákyň prostě-
jovského oddílu Jindřich Němeček.
Do KP vstoupily jeho svěřenkyně 
skvěle, dlouho nepoznaly hořkost 
porážky. Až v  posledních dvou ko-
lech dvakrát podlehly Moravské 
Třebové, s níž se teď dělí o průběžné 
vedení. „Útočně jsme na tom mo-
mentálně hůř než soupeř, navíc jed-
na z našich klíčových zakončovatelek 
byla nemocná. Ostatní dvě utkání 
holky odehrály průměrně. Dobře 
přihráváme a  občas i  dobře zaúto-
číme, jen mi tentokrát chybělo větší 
nasazení. Takové, jaké hráčky před-
vedly při otáčení duelu s Přerovem,“ 
konstatoval Němeček po zatím po-
sledním dějství soutěže.
Kromě toho tým tradičně zápolí 
i v krajském přeboru starších žákyň, 
kde sbírá zkušenosti proti věkově 

zvýhodněným družstvům. „Pro-
blémy tam máme jen s  příjmem 
horního servisu, jinak je naše hra 
v  rámci možností dobrá,“ oceňuje 
kouč. Každopádně je zřejmé, že v KP 
do třinácti let směřuje jeho kolektiv 
pevným krokem za opětovným 
ziskem trofeje. I kdyby totiž skončil 
druhý za výše zmíněnou Moravskou 
Třebovou, svůj primát obhájí, neboť 
úhlavní konkurent je z jiného kraje.
Tím pádem se závěrečnou třešnič-

kou na dortu sezóny určitě stane 
účast v první fázi mistrovství repub-
liky, kde se Hanačky poperou o po-
stup do finálového turnaje národní-
ho šampionátu. V minulém ročníku 
tahle radost těsně utekla, třeba to vy-
jde na další pokus. „Vůbec se k tomu 
neupínáme, ale na druhou stranu to 
samozřejmě zkusíme. Podstatnější 
je, aby holky volejbal bavil a společ-
ně si jej užívaly co nejlepší hrou,“ 
zdůraznil Jindřich Němeček.

Mladší žákyně: správný herní rozvoj
a boj o triumf v KP

Opravdová volejbalová cesta malých 
dívek, které se stanou členkami VK 
Prostějov, začíná v  přípravce tohoto 
úspěšného oddílu. Tam získávají a  ro-
zvíjejí základní pohybové dovednosti, 
tam pracují na správném ovládání míče 
i základech herního umění, tam zkoušejí 
poprvé týmově hrát pod vysokou sítí. 
A vzhledem k velké důležitosti takového 
startu klade hanácký klub na tuto nejnižší 
věkovou kategorii značný důraz.
„Proto mě těší, že v posledních letech funguje 
naše přípravka po všech stránkách na oprav-
du vysoké úrovni díky výbornému vedení 
trenérské party v čele s Luckou Kučerovou. 
Podstatné je, aby holky získané v náborech 
volejbal maximálně chytil, opravdu je bavil, 
trvale u něj vydržely a přitom se ho průběžně 
učily stále víc a víc. A to tak, že jsou z nich 
pak postupem času pořád lepší hráčky,“ 
vyložil přirozeně nastavenou cestu šéftrenér 
prostějovských mládežnic Jaroslav Matěj.
Konkrétní náplň v  přípravce shrnul 
následovně: „U  nejmladších je nutné učit 
se základy volejbalu i  pohybové průpravy 
s důrazem na rychlost, obratnost a částečně i vy-
trvalost. S přibývajícím věkem se pak začíná víc 
pracovat na míčové technice a přirozeném roz-
víjení soutěživosti. K tomu ideálně slouží Pohár 
trojic, který letos běží už patnáctým ročníkem. 
U  všech mladých hráček je také důležité 
uvědomění si příslušnosti k  prostějovskému 
volejbalu, ke klubu VK. Aby se staly hrdými 

nositelkami jména našeho úspěšného oddílu, 
který postupně buduje svou tradici.“

PØÍPRAVKA
Soutěže: Pohár ZŠ Palackého, turnaje 
Barevného minivolejbalu
Trenéři: Lucie Kučerová a Barbora 
Korhoňová
Hráčská soupiska: Tereza Bednářová, 
Amálie Duroňová, Adéla Grigelová, Tere-
za Hejbalová, Justina Hrubá, Anna Hru-
banová, Natálie Hudcová, Jolana Hulková, 
Sára Jiříčková, Natálie Jurníková, Eva Kočí-
řová, Amelie Kohoutková, Eliška Kovan-
dová, Barbora Laníková, Eliška Látalová, 
Lucie Marešová, Nikola Marková, Moni-
ka Medková, Natálie Mikulášková, Rozálie 
Mikulášková, Viktorie Mikulecká, Tereza 
Mlčůchová, Eva Navrátilová, Nicol Navrá-
tilová, Darina Nerušilová, Isabela Nicod, 
Lucie Novotná, Anna Pečenková, Adri-
ana Pižlová, Veronika Plisková, Karolína 
Popelková, Karolína Richterová, Pavlína 
Sedláčková, Elena Sekaninová, Lucie Slo-
váková, Tereza Sofková, Anna Svobodová, 
Barbora Vlčková, Hana Voráčová, Karo-
lína Všetičková, Adéla Vymazalová, Bára 
Zatloukalová, Johana Zatloukalová, Tere-
za Žáčková, Anna Židová, Anna Životská
Tréninky: pondělí 15.30 až 17.00 ho-
din, středa 15.30 až 17.00 hodin, čtvrtek 
16.00 až 18.00 hodin (ZŠ v Palackého 
ulici Prostějov)
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Soutěže: krajský přebor mladších žákyň, krajský přebor starších žákyň
Trenéři: Jindřich Němeček a Eliška Masopustová
Hráčská soupiska: Tereza Bednářová, Viktorie Dominiková, Eliška 
Gambová, Karolína Hálová, Natálie Hudcová, Tereza Hudečková, Jolana 
Hulková, Sára Jiříčková, Eliška Kovandová, Eliška Látalová, Nikola Linhar-
tová, Nikola Marková, Rozálie Mikulášková, Viktorie Mikulecká, Aneta 
Navrátilová, Eva Navrátilová, Natálie Nevoránková, Anna Pečenková, Ve-
ronika Plisková, Karolína Richterová, Adéla Sekaninová, Silvie Sekanino-
vá, Tereza Sofková, Anna Svobodová, Hana Vilímková, Petra Vilímková, 
Lucie Wlasáková, Tereza Žáčková, Anna Židová
Tréninky: pondělí 17.00 až 19.00 hodin, středa 17.00 až 19.00 hodin, 
čtvrtek 18.00 až 20.00 hodin (vše ZŠ v ulici Palackého v Prostějově)
Průběžné pořadí krajského přeboru mladších žákyň 2017/18 po 4. 
kole: 1. Moravská Třebová 54, 2. VK Prostějov A 54, 3. Olomouc A 38, 
4. Uničov 34, 5. Přerov A 32, 6. Šumperk 28, 7. Přerov B 26, 8. Olomouc 
B 20, 9. Šternberk 18, 10. Přerov C 11, 11. VK Prostějov B 7, 12. Česká 
Třebová 6.



Druhou dekádu své existence načal volejbalový

 oddíl VK Prostějov, přičemž u jeho po-

myslného kormidla stojí od začátku až 

dosud pořád stejný kapitán - předse-

da správní rady Petr Chytil. Současně je 

vrcholným manažerem marketingové 

agentury TK PLUS, pro niž ženský volejbal 

představuje jednu z vlajkových lodí mezi 

jejími sportovními projekty. V rozjeté se-

zóně 2017/2018 jsme s klubovým šéfem rozebrali 

pro speciální přílohu Večerníku nejdůležitější 

témata s důrazem na evropskou Ligu mistryň, 

která pro vékáčko právě začíná.

PETR CHYTIL:

„HLAVNÍ JE 
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O losu 
Champions League

„Den před slavnostním losováním nej-
vyšší pohárové soutěže Evropy jsme 
seděli u  mě v  kanceláři s  hlavním tre-
nérem Miroslavem Čadou a  rozebírali 
možnosti. Shodli jsme se, že bychom 
po řadě let, kdy nás osud poslal do 
extrémně těžkých skupin, mohli mít 
aspoň trochu štěstí na přijatelnější sou-
peře. Mirek v to pevně věřil, já zůstával 
v očekáváních opatrnější. A pak jsme se 
dostali do společnosti týmů Fenerbah-
ce Istanbul, Gorgonzola Novara a Imo-
co Conegliano. To znamená mistryň 
Turecka plus dvou nejsilnějších celků 
Itálie. Kdybych to přirovnal třeba k fot-
balu, je to, jako by Plzeň po přímém 
postupu do Champions League na 
podzim příštího roku vyfasovala Real 
Madrid, Bayern Mnichov a Paris Saint 
Germain. To jen pro představu, aby lidi 
věděli, jaké giganty potkáme.“ (hořký 
úsměv)

O nevzdávání 
se pøedem

„Navzdory obrovské síle všech tří našich 
protivníků v  Lize mistryň samozřejmě 
dopředu nic nevzdáváme, naopak bude-
me bojovat ze všech sil. Na výzvu čelit 
nejkvalitnějším protivníkům starého 
kontinentu jsme si za poslední roky už 
zvykli a víme tedy, co nás čeká. Věříme 
přitom, že ohromně vysokou náročnost 
každého utkání v tomto ročníku Cham-
pions League si plně uvědomují také 
naši fandové. Pokud zohledníme úroveň 
soupeřů, bezezbytku platí, že pro nás 
bude úspěchem jakýkoliv získaný set. 

A kdyby se podařilo některý z renomo-
vaných klubů dokonce porazit, šlo by 
bez přehánění o fantastický počin, který 
jsme v minulosti již několikrát dokázali, 
viz například skolení Rabity Baku, Dy-
nama Kazaň, RC Cannes, Villy Cortese 
či Chemiku Police. Zopakovat něco ta-
kového by byla nádhera.“ (úsměv touhy)

O atraktivitì 
pro fanoušky

„Pokud se člověk podívá na složení 
jednotlivých skupin v  letošní Cham-
pions League, tak z  hlediska výsled-
kových možností pochopitelně zamr-
zí, že jsme se nedostali do áčka místo 
rumunského Alba Blaj. Mít za soupeře 
Volero Curych, ASPTT Mylhúzy a De-
velopres Rzeszów? Věřím, že s  naším 
současným družstvem bychom měli 
potenciál vyrovnaně usilovat třeba 
i o postup do play-off mezi sedm nejlep-
ších celků soutěže. Což by byl vlastně 
největší mezinárodní úspěch v naší his-
torii. Realita je však jiná a my musíme 
vyzvednout pozitiva současné situace. 
Tím největším bezesporu je, že nastou-
píme proti vynikajícím týmům, které 
produkují v  podstatě nejlepší ženský 
volejbal na světě. Ve svých sestavách to-
tiž mají slavné hvězdy z mnoha různých 
zemí, jež mají během sezóny čas na se-
hrání a pak logicky hrají minimálně na 
úrovni top reprezentací planety, spíš ale 
ještě lépe. A naši fanoušci mohou tuhle 
absolutní kvalitu opět vidět několikrát 
na vlastní oči, což jim žádný jiný sport 
v  tomto regionu rozhodně nenabídne. 
My každopádně zkusíme být renomo-
vaným klubům důstojným a  co nejvy-
rovnanějším protivníkem.“

Šéfa VK láká zisk desátého titulu i poháru
a soupeøe v Lize mistryò pøirovnal k fotbalovým
gigantùm typu Real Madrid, Bayern Mnichov a Paris SG
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O útoku na kulatá
 jubilea v ÈR

„Na svém kontě momentálně máme devět 
mistrovských titulů a stejný počet Českých 
pohárů. Tím pádem je zřejmé, jakým smě-
rem se ubírají naše hlavní výsledkové cíle 
v  tomto ročníku. Především moc toužíme 
získat desátý ligový triumf v řadě za sebou, 
což se ještě nikdy nikomu v  národních 
dějinách nepovedlo. A  takový primát nás 
samozřejmě láká, což podobně platí i  pro 
tuzemskou pohárovou soutěž. Vzhledem 
ke vzrůstající konkurenci v  ČR však vní-
máme, že dosáhnout na obě trofeje nemusí 
být vůbec jednoduché. Vedle největšího 
rivala jsou tady posílené KP Brno, nebez-
pečná Ostrava nebo ambiciózní nováček 
z  Liberce, kde jsme před nedávnem nebyli 
daleko od první porážky v sezóně. Musíme 
proto být připraveni na těžký boj a věřím, že 
s odpovědným přístupem, pevným zdravím 
i dobrými výkony na završení kulatých de-
sítek dosáhneme. Osobně bych to bral jako 
krásný úspěch.“

O snaze 
"H��QS,W8��:

„Po minulém ročníku, který se nám upřím-
ně tolik nevydařil, jsme chtěli hlavně jednu 
věc: dát dohromady natolik silné družstvo, 
aby bylo schopné zdárně útočit na všechny 
výše zmíněné mety. Jsem přesvědčen, že se 
to povedlo. Do čela osvědčeného realizač-
ního týmu se vrátil úspěšný kouč Miroslav 
Čada, z  loňského kádru zůstaly kvalitní 
opory Julie Kovářová, Laura Emonts, Nina 
Herelová či Veronika Trnková a získali jsme 
tři špičkové posily Kathleen Weiss, Helenu 
Horkou i  Andreu Kossányiovou. Takhle 
složený mančaft samozřejmě potřebuje ur-
čitou dávku přízně osudu, aby se zejména 
největším tahounkám vyhnula dlouhodobá 
zranění. V  každém případě sezónu zatím 
zvládáme dobře a  dál půjdeme za jedním 
obecným, současně však stěžejním cílem: 
předvádět pokud možno špičkový volejbal 
pro všechny jeho věrné příznivce! Na závěr 
chci poděkovat našim partnerům v  čele 
se statutárním městem Prostějov, Olo-
mouckým krajem a Železárnami Annahütte 
za to, že nám jejich podpora i  spolupráce 
s nimi umožňuje po takové cestě jít.“
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V  minulé sezóně volejbalistky VK 
Prostějov U19 do poslední chvíle 
bojovaly o zisk cenného kovu v ex-
tralize juniorek ČR, aby nakonec 
zůstaly těsně čtvrté. Během aktuál-
ního ročníku 2017/2018 je zatím 
zřejmé, že opět patří do nejužší špič-
ky elitní tuzemské soutěže dané vě-
kové kategorie. A neboť jim na jaře 
medaile o fous unikla, tím víc chtějí 
na bednu teď.
„Loni před začátkem soutěže jsem se 
nahlas netajil přáním, že bych strašně 
rád s holkama dosáhl na mistrovský ti-
tul. A nakonec jsme nezískali ani bronz. 
Proto teď zůstanu radši skromnější 
a  řeknu, že hlavně chceme postoupit 
do horní nadstavbové skupiny. Dál se 
uvidí,“ volil na startu aktuálního roční-
ku raději opatrnější slova trenér prostě-
jovských juniorek Lukáš Miček.
Z hráčského kádru mu sice odešly mezi 
ženy mířící tahounky Lucie Zatlouka-
lová, Sarah Cruz či Adéla Stavinohová, 
ovšem podle jeho mínění to žádné 
fatální oslabení neznamenalo. „Tahle 
děvčata samozřejmě budou chybět, ale 
měly by je zastoupit jiné šikovné holky, 
co se posunou na jejich místa v sestavě. 
Podobným či ještě větším oslabením 
v  souvislosti s  posunem do vyšší vě-
kové kategorie navíc prošli i  všichni 

soupeři, tudíž věřím v naši konkuren-
ceschopnost,“ uvažoval Miček.
Jeho slova se naplnila, byť vékáčko ote-
vřelo extraligové boje domácí prohrou 
v derby s Přerovem. Vzápětí v odvetě 
však stejného rivala porazilo a následo-
valo dalších pět vítězství za sebou, čímž 
se družstvo usadilo na druhé pozici 
v základní skupině B těsně za vedou-
cím Brnem. Stříbrnou příčku drží až 
dosud, ovšem v  posledním dvoukole 
před současnou vánoční + novoroční 
pauzou nečekaně dvakrát podlehlo na 
Vysočině a tím se mu pronásledovate-
lé v čele s třetím Šternberkem hodně 
přiblížili.
„Chybí nám větší stabilita výkonů, 
máme výpadky. Ale celkově to není 

JUNIORKY
Soutěž: extraliga ČR
Trenéři: Lukáš Miček, Jaroslav Matěj, Lubomír Petráš, Jakub Redek, On-
dřej Hubáček a Eliška Masopustová
Hráčská soupiska: Tereza Baláková, Barbora Bartošíková, Veronika Bou-
dová, Barbora Brodzianska, Veronika Dudová, Klára Dvořáčková, Marika 
Hradilová, Aneta Hůsková, Adriana Jurčíková, Kateřina Kociánová, Adéla 
Kocourková, Viktorie Krátká, Aneta Marvanová, Viktorie Nečasová, Tere-
za Palová, Tereza Slavíková, Tereza Strnadlová, Kristýna Světlíková, Šarlota 
Svobodová, Aneta Weidenthalerová
Tréninky: úterý 18.00 až 20.00 hodin (Sportcentrum DDM Prostějov), jinak dle 
aktuálního rozvrhu v hale Sportcentra DDM
Dosavadní výsledky v extralize juniorek ČR, skupině B 2017/18: Pro-
stějov – Přerov 1:3 a 3:1, Prostějov – Vysočina 3:2 a 3:0, Ostrava – Prostě-
jov 0:3 a 0:3, Prostějov – Šternberk 3:0 a 0:3, Brno – Prostějov 0:3 a 3:0, 
Přerov – Prostějov 3:0 a 1:3, Vysočina – Prostějov 3:1 a 3:0
Průběžné pořadí extraligy juniorek ČR, skupiny B 2017/18 po 14. 
kole: 1. Brno 33, 2. Prostějov 26, 3. Šternberk 26, 4. Přerov 21, 5. Vysočina 
20, 6. Ostrava 6, 7. Kadetky ČR 3

Podobně jako kadetky mohou se 
i  mladé volejbalistky VK Prostějov 
U15 pyšnit krásnými úspěchy z dří-
vějších let včetně dvou mistrovských 
titulů, načež šla výkonnost této věko-
vé kategorie dolů. Už minulá sezóna 
však naznačila, že se u starších žákyň 
pomalu začíná blýskat na lepší časy. 
A v probíhajícím ročníku 2017/2018 

tento slibný trend navzdory letní ob-
měně téměř celého kádru pokračuje.
„Oproti loňsku se změnil skoro celý 
tým, většina děvčat přešla mezi kadetky. 
Proto jsme odstartovaly novou cestu, 
která bude především zpočátku velice 
těžká, aby si hráčky postupně zvykaly 
na náročnější pojetí volejbalu po všech 
stránkách. Ale s tím počítáme a já vím, 

jak důležitá je trpělivost. Každopádně 
nás čeká hromada práce, aby se holky 
krok za krokem posouvaly herně, fyzic-
ky, mentálně i lidsky správným směrem. 
O tohle se budeme každý další den ma-
ximálně snažit a věřím, že vše povede ke 
společnému zlepšování. Žádné výsled-
kové cíle si přitom nedáváme, priority 
u  volejbalistek žákovského věku jsou 

skutečně jiné,“ zdůraznila před vstupem 
do sezóny hlavní trenérka prostějov-
ského výběru do patnácti let Solange 
Soares.
Její svěřenkyně přitom znova půso-
bí - tak jako každý rok - hned ve třech 
různých soutěžích. Stěžejní je krajský 
přebor jejich věkové kategorie, kde si 
zatím vedou znamenitě. V kvalifikaci ani 

úvodním kole neprohrály žádný zápas 
a logicky tak vedou průběžnou tabulku. 
Konečný vítěz KP si přitom zajistí přímý 
postup na mistrovství republiky 2018. 
„Na výsledky se opravdu nechceme upí-
nat, ale je pravda, že nás možnost vybo-
jovat účast na šampionátu touto cestou 
láká. Zvlášť po jarní zkušenosti, kdy nám 
to těsně i poněkud diskutabilně uteklo,“ 
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Soutěže: krajský přebor, Český pohár, krajský přebor kadetek
Trenéři: Solange Soares a Pavel Parobek
Hráčská soupiska: Kateřina Hrubá, Simona Marešová, Klára Mazouchová, Kristýna Němčíková, Patricie Opatři-
lová, Michaela Pánková, Andrea Píchalová, Adéla Sovíková, Kateřina Stavinohová, Barbora Stopková
Tréninky: pondělí 16.30 až 18.30 hodin, úterý 17.00 až 19.00 hodin, čtvrtek 16.30 až 18.30 hodin (vše RG a ZŠ Pros-
tějov), pátek 17.00 až 19.00 hodin (ZŠ v Palackého ulici v Prostějově).
Průběžné pořadí krajského přeboru starších žákyň 2017/18 po 1. kole: 1. VK Prostějov A 16, 2. Přerov A 13, 3. Mo-
ravská Třebová 11, 4. Šumperk 10, 5. Olomouc A 9, 6. Olomouc B 8, 7. Uničov 7, 8. VK Prostějov B 6, 9. Šternberk 5, 10. 
Olomouc D 4, 11. Přerov B 3, 12. Olomouc C 2, 13. VK Prostějov C 1.
Průběžné pořadí Českého poháru starších žákyň 2017/18 - skupina Morava po 2. kole: 1. Uherské Hradiště 
56, 2. Brno 52, 3. Hradec Králové 52, 4. Ostrava 49, 5. Lanškroun 47, 6. Svitavy 46, 7. Rychnov 44, 8. Břeclav 44, 9. 
Frýdek-Místek 41, 10. Znojmo 38, 11. Nový Jičín 35, 12. VK Prostějov 34, 13. Polička 31, 14. Havlíčkův Brod 29, 
15. Pardubice 29, 16. Bílovec 27, 17. Olomouc 25, 18. Moravská Třebová 22, 19. Přerov 19, 20. Třebechovice 17
Průběžné pořadí krajského přeboru kadetek 2017/18 po 10. kole: 1. VK Prostějov 22, 2. Uničov 15, 3. Přerov C 14, 
4. Přerov B 14, 5. Šternberk B 9, 6. Olomouc B 8, 7. Olomouc C 2

připomenula Soares kontroverzní vy-
vrcholení minulého ročníku kraje.
Teď už se děvčata soustředí na sou-
časnost a  daří se jim také v  krajském 
přeboru kadetek, kde působí namísto 
dřívější 1. ligy U17. Vyšší soutěže se 
vedení klubu vzdalo, aby letně oslabený 
kolektiv nesrážely zbytečně dolů časté 
porážky od věkově starších soupeřek. 
Jenže ani slabší konkurence není vždy 
ideální, neboť někdy vékáčko vítězí až 
příliš snadno. Pořadí tedy suverénně 
vede a podle všech indicií se popasuje 
o konečný triumf s Uničovem.
Vedle dvou KP stíhají Prostějovanky 

ještě Český pohár starších žákyň, v je-
hož moravské části figurují po dvou 
dějstvích na solidní dvanácté příčce. 
„Umístění skutečně neřešíme, nicméně 
touha po vítězstvích přirozeně patří ke 
sportu již od mládežnických kategorií. 
Proto je jasné, že baby chtějí vyhrávat 
a my je v tom nijak nebrzdíme, naopak 

zdravou chuť být úspěšný se snažíme 
maximálně podporovat. Podstatné je, 
aby holky volejbal bavil, měly v  něm 
smysluplnou náplň volného času a spo-
lečně jsme k něčemu dobrému směřo-
valy. Čím víc se to bude dařit, tím lépe 
dokážeme hrát,“ připojila Soli filozofic-
ky, přitom výstižně.
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Soutěž: krajský přebor
Trenéři: Barbora Korhoňová a Petr Kyša
Hráčská soupiska: Barbora Balvanová, Ema Drmolová, Nela Chytilová, 
Ema Insodaité, Zuzana Kordošová, Natálie Lysáková, Zuzana Michálková, 
Magdaléna Plisková, Tereza Pořízková, Eliška Richterová, Barbora Thoman-
ková, Nikola Vaverková
Tréninky: pondělí 16.30 až 18.30 hodin, úterý 17.00 až 19.00 hodin, čtvr-
tek 16.30 až 18.30 hodin (vše RG a ZŠ Prostějov)

JUNIORKY ZNOVA BOJUJÍ O EXTRALIGOVOU
MEDAILI

v žádném případě špatné, volejbal do-
kážeme předvádět na dobré úrovni. Jen 
nesmíme zbytečně polevovat. Extraliga 
má letos nový systém nadstavbové čás-
ti a v něm je pro nasazení do nejvyšší 
skupiny klíčové druhé místo, nikoliv 
třetí. Tím pádem je jasné, že bychom ve 
zbytku základní fáze čítající šest utkání 
rádi udrželi své stávající postavení a do 
nadstavby šli z výhodné výchozí pozice,“ 
prozradil Miček nejbližší cíl.
Tím hlavním na konci sezóny zůstává 
výše zmíněný útok na stupně vítězů. 
„Po medaili samozřejmě moc toužíme 
a řekl bych, že letos bude boj o všech-
ny tři placky velice otevřený. V soutěži 
totiž nevidím žádného vyloženého 
favorita, který by byl výkonnostně 

odskočený od ostatních. Spíš je celá 
špička širší a naprosto vyrovnaná, řada 
mančaftů je schopná se navzájem mezi 
sebou porážet. Důležité tak bude, aby-
chom se ve druhé polovině sezóny 

dokázali zlepšovat. A především uměli 
to nejlepší ze sebe předvést v rozhodu-
jícím závěru, kterým bude turnaj Final 
Six,“ doplnil kouč volejbalových junio-
rek Prostějova.
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�� Proč jste se rozhodl k jarnímu 
záskoku na lavičce přidat ještě 
jednu sezónu coby první lodivod 
VK?
„Okolo prostějovského volejbalu 
jsem se nepřestal pohybovat ani loni 
po odchodu z  funkce, moc mi na 
něm záleží. A  když se mančaft do-
stal po novém roce do problémů, na 
přání šéfa klubu Petra Chytila jsem 
se na místo kouče vrátil. Původně 
jen do konce minulého ročníku, 
ale když jsme potom začátkem léta 
probírali situaci, dohodli jsme se na 
pokračování vzájemné spolupráce. 
S tím, že ještě jednu poslední sezónu 
bude fungovat model, kdy si já se-
stavím hráčský kádr i realizační tým 
a ponesu hlavní zodpovědnost jak za 
výkony, tak za výsledky. Po té osobní 
pauze jsem cítil, že mám dostatek 
chuti a energie. Pomohlo taky těžce 
vybojované ligové zlato za složitých 
podmínek.“
�� Při stavbě družstva i realizač-
ního týmu jste vsadil vesměs na 
ty, s nimiž jste už dříve spolupra-
coval. Šlo o náhodu?
„Vůbec ne, právě naopak. Co se 
týče realizačního týmu, nebyl dů-
vod k  žádným velkým změnám, 
neboť s  Lubošem Petrášem coby 
druhým trenérem i se všemi ostat-
ními se mi vždy skvěle pracovalo 
a  je na ně spolehnutí. Jediným 
novým členem nakonec je masér 
Tomáš Rak, rovněž schopný pro-
fík na svém místě. Pokud vezmu 
hráčské složení mančaftu, zůstaly 
kvalitní volejbalistky Julča Kovářo-
vá, Laura Emonts, Nina Herelová 
a  Verča Trnková plus perspektivní 
Lucka Nová, k  nim jsme přiřadili 
dvě mladé odchovankyně z  juni-
orského výběru Sarah Cruz i  Te-
rezu Slavíkovou. A potom jsem se 
snažil přivést v rámci možností co 
nejlepší posily, aby pořádně vyztu-
žily kolektiv. V Katy Weiss i Heleně 

Horké jsme získali opravdu špičko-
vé hráčky, dá se říct rozdílové. Vý-
borná je rovněž Andy Kossányiová 
a pomoct družstvu určitě dokážou 
též Míša Zatloukalová s  Gabikou 
Kozmík. Podstatné pro mě je, že 
všechny holky dobře znám a vím, 
že se na ně můžu spolehnout po 
herní i lidské stránce.“
�� Jak byste se zpětně ohlédl za 
předsezónní přípravou?
„Vždycky se vyskytnou nějaké kom-
plikace, v našem případě například 
nutnost odřeknutí turnaje v  Postu-
pimi vzhledem k  tehdy úzkému 
kádru při zranění Laury Emonts. 
Celkově však příprava proběhla vý-
borně a pozitivní je především to, že 
většinu děvčat jsme měli k dispozici 
po celou dobu. V našem přípravném 
modelu jsme se hodně dlouho a dů-
kladně věnovali kondici, aby hráčky 
měly co nejlepší fyzický základ pro 
celou sezónu a své tělo maximálně 
zpevněné kvůli prevenci možných 
zranění. Současně jsme vedle kon-
diční stránky vůbec nezanedbávali 
herní prvky, i  na týmové sehrává-
ní byl dostatek času. A  co se týká 
přátelských zápasů, před kvantitou 
jsme upřednostnili kvalitu. Nejvíc 
nám logicky daly špičkové přípravné 
duely proti Rzeszówu a tamní silně 
obsazený turnaj, ani Mizuno Cup 
na Olympu Praha rozhodně nebyl 
k zahození.“
�� Nejvyšší česká soutěž má za 
sebou úvodní půlku základní 
fáze, která se zatím vyvíjí více-
méně podle předpokladů. Sou-
hlasíte?
„Výsledkově to zvládáme, ale výko-
ny ještě nemáme stabilizované na 
tak vysoké úrovni, jakou bychom 
měli předvádět. Hlavní důvody jsou 
přitom dva. Zpočátku jsme narazili 
na těžší soupeře a naše forma ještě 
nebyla optimální. Potom jsme zase 
dali proti papírově slabším celkům 

větší zápasový prostor holkám, 
které předtím tolik nenastupovaly. 
A v kombinovaných sestavách jsme 
logicky nehráli tak špičkově.“ 
�� Jak vidíte své tuzemské sou-
peře?
„Předně chci říct, že ani v nejmen-
ším nikoho nepodceňujeme a  na-
opak respektujeme kvality všech 
tuzemských soupeřů. Hlavně Olo-
mouc má stejně jako loni velice 
dobrý a  kompaktní celek, hodně 
posílilo Královo Pole, dost zajíma-
vý kolektiv sestavil nováček z Liber-

ce, nebezpečná dál bude Ostrava 
a  neodepisoval bych ani Olymp. 
Přesto jsem přesvědčen o síle naše-
ho současného družstva. A platí, že 
pokud budeme předvádět kvalitní 
volejbal, na jaký podle mě máme, 
tak určitě jsme schopni splnit naše 
obvyklé cíle. To znamená vyhrát 
Český pohár i  UNIQA extraligu 
ČR. Coby bonus se samozřejmě 
pokusíme národním soutěžím do-
minovat podobně jako v dřívějších 
letech.“
�� Co byste vůbec v probíhající 
sezóně považoval za úspěch?
„Ze všeho nejdůležitější pro mě 
vždycky je, aby tým hrál dobrý vo-
lejbal v takové kvalitě, na jakou svým 
složením má. K  tomu vede jedině 
poctivá každodenní práce v přípra-
vě, chuť každého člena i všech spo-
lečně na sobě makat a  vzájemná 
soudržnost, tyhle zásadní věci jsou 
podle mě nezbytný základ. Když bu-
dou fungovat, dostaneme naši hru 
na tu zmíněnou úroveň. A  pak by 
měly přijít výsledky, jaké chceme, to 
znamená prohánět favority v Cham-
pions League a  získat mistrovský 
titul i Český pohár. Tohle by určitě 
šlo považovat za úspěch, s nímž bych 
ve svém definitivně posledním roce 
v roli trenéra určitě byl spokojený.“
�� Zato uspět v  Lize mistryň 
bude úloha hodně těžká, bez re-
álných možností na postup...

„Potkal nás brutální los. Je pravdou, 
že před více roky jsme občas měli 
aspoň trochu kliku a  měli třeba 
z poloviny přijatelnou skupinu, kde 
se dalo s jedním nebo dvěma man-
čafty vyrovnaně hrát, případně je 
i porazit, byť šlo o tvrdě vybojované 
překvapení. Za poslední sezóny se 
však stalo pravidlem, že nás vždycky 
nalosují do objektivně nejsilnější 
čtyřky, která se dá klidně nazvat 
jako skupina smrti. Tradice bohužel 
zůstala zachována i letos... (postekne 
si) Když porovnám skupinu ´A´ 
s  naším béčkem, je to při vší úctě 
ke všem družstvům obrovský roz-
díl, něco neskutečného. Troufám si 
říct, že v áčku bychom byli naprosto 
konkurenceschopní a klidně mohli 
bojovat o  senzační postup do play 
off! Místo toho máme tři přetěžké 
soky. Fenerbahce Istanbul je úřadu-
jící mistr Turecka a společně s Vakif-
bankem pravidelně největší favorit 
celé Champions League. Novara na 
jaře vyhrála italskou ligu, což je sou-
těž pořád mající obrovskou kvalitu. 
A Conegliano tam skončilo druhé, 
načež prošlo uplynulou kvalifika-
cí Ligy mistryň jako nůž máslem. 
Všechny tři tyto kolektivy lze bez 
váhání zařadit do nejvyšší top kate-
gorie jak svými finančními rozpočty, 
tak logicky i hráčskou kvalitou.“
�� Jak tedy vidíte výsledkové 
šance své družiny? 

„Nechápu, jak mohly jednotlivé 
skupiny vyjít z  hlediska úrovně 
jednotlivých týmů natolik nevy-
rovnaně... Každopádně to však 
musíme akceptovat a  nezbývá 
nám, než se co nejlépe připravit na 
šest extrémně náročných zápasů. 
Do každého půjdeme sice jako 
outsider, ale mohu slíbit, že s ote-
vřeným hledím a  maximálně od-
hodlaní se rvát ze všech sil. O kaž-
dý set, případně o vítězství, pokud 
všechno vyjde ideálně. Hlavně 
chceme hrát dobrý volejbal a od-
dílovou špičku Evropy potrápit, 
co to půjde. Jedno pozitivum 
z vražedného losu, bych přece jen 
našel. Opět k  nám do Prostějova 
přijedou tři vynikající mančafty 
a  v  jejich středu řada medailistek 
z  olympijských her i  mistrovství 
světa či Evropy, případně Grand 
Prix. Tihle giganti do svých hráč-
ských kádrů soustředí právě tako-
vé hvězdné osobnosti, o slavných 
trenérech na lavičce nemluvě. Tu-
díž se volejbaloví fanoušci a obec-
ně všichni sportovní příznivci 
můžou znova těšit, že na vlastní 
oči uvidí v  akci něco výjimečné-
ho na nejvyšším mezinárodním 
levelu. Žádnou lepší pozvánku do 
hlediště už lidi nedostanou, proto 
nezbývá než dodat: fandové při-
jďte a  pomozte nám proti těmto 
jasným favoritům!“
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Miroslav Èada: 
„Je to definitivnì moje
poslední sezóna“
Co odkoučovaná sezóna, to splněný úkol a dosažený 

úspěch. Takovou stoprocentní bilancí se ve VK Prostějov 

může pochlubit dlouholetý hlavní trenér zdejších volej-

balistek Miroslav Čada. Dokonce tým dotáhnul k mis-

trovskému titulu i v uplynulém ročníku, který už začínal 

mimo ústřední dění a k družstvu nastoupil až v nouzi 

dva měsíce před koncem extraligy. Teď má před sebou 

definitivně poslední rok na lavičce a přeje si jediné: ať je 

stejně vydařený, jako všechny předchozí.
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Velezkušený kouč Miroslav ČADA  dobře ví,co se od něj čeká

" Úplně prvním stupněm na cestě 
k  organizovanému hraní volej-
balu je v  Prostějově stejně jako 
kdekoliv jinde nábor do klubové 
přípravky. Oddíl VK letos uspo-
řádal výběr do družstva mini-
žákyň určený pro dívky ročníků 
narození 2005 až 2007 začátkem 
května tradičně ve velké tělocvič-
ně ZŠ v ulici Palackého.
Nejvíc potěšující skutečností 
přitom je, že celá akce mající za 
cíl přivést do řad klubu maxi-
mum hráčských nadějí se setkala 
s opravdu nemalým zájmem veřej-
nosti. K  náboru se totiž dostavila 
čtyřicítka děvčat, což je s ohledem 
na velikost zdejšího regionu stále 
dost vysoký počet.

Malých účastnic se ujal hlavní 
kouč mladších žákyň vékáčka Jin-
dřich Němeček společně s trenér-
kami přípravky Lucií Kučerovou, 
Barborou Korhoňovou a  Eliškou 
Masopustovou. Se zajištěním akce 
pomáhalo i  několik hráček druž-
stva mladších žákyň a minižákyň.
Tělocvična byla rozdělena na čty-
ři stanoviště, přičemž na každém 
z nich holky absolvovaly jiné cviče-
ní. Na prvním si zkoušely ovládání 
volejbalového míče, na druhém 
skákaly z místa do dálky, na třetím 
běžely slalomovou dráhu s  kotou-
lem vpřed a  na čtvrtém testovaly 
odrazové schopnosti s  pomocí 
trampolíny. „Jde o základní poznání 
pohybových dovedností, výsledky 

jsou pro nás jen orientační a nijak 
zásadní. My jsme rádi za každou 
zájemkyni o volejbal, který v našem 
klubu všechny holky rádi naučíme,“ 
zdůraznil Jindřich Němeček. Poté, 
co se dívky postupně prostřídaly 
na všech stanovištích, následovaly 
informace pro jejich rodiče i  zod-
povězení některých dotazů.
„Teď se holky zapojí do pravidel-
ných tréninků přípravky VK Pro-
stějov a udělá nám radost, když je 
to bude skutečně bavit, aby jich 
co nejvíc vydrželo u  volejbalu tr-
vale. Myslím, že v  našich týmech 
jednotlivých věkových katego-
rií mají dobré podmínky a  tím 
i  možnost se neustále zlepšovat, 
herně zdokonalovat při zachová-

ní základního potěšení z  pohybu 
a sportování. Pokud někdo nestihl 
náborovou akci, stačí přijít na kte-

rýkoliv trénink přípravky a domlu-
vit se s  přítomnými trenérkami,“ 
doplnil Němeček.

VK PROSTĚJOV = PÉČE O VÍCE NEŽ STOVKU MLÁDEŽNIC!
Výchova mladých sportovkyň všech věko-

vých kategorií vždy byla, je a bude jednou 

z hlavních priorit volejbalového oddílu VK 

Prostějov. Platilo to celou dobu od jeho vzni-

ku v roce 2007 až dosud, pokračovat tímto 

směrem hodlá klub i do budoucna. V pří-

pravce, mladších žákyních, starších žákyních, 

kadetkách a juniorkách se vékáčko snaží co 

nejlépe starat po všech stránkách o více než 

stovku talentovaných hráček, které se jako 

obvykle i před začátkem letošní sezóny vyfo-

tografovaly se svými trenéry a trenérkami na 

jeden velký společný snímek.

O tom, jak konkrétně si ve svých soutěžích či 

přípravě vedou jednotlivá mládežnická druž-

stva prostějovského oddílu, čtěte na těchto 

stranách této speciální přílohy Večerníku.

Náborem prošla čtyřicítka adeptek

Rozvíjející se volejbalovou kari-
éru mladých hráček a jejich po-
vinnou školní docházku nelze 
oddělit. Naopak je potřeba, aby 
obě tyto součásti života fungo-
valy ve vzájemné symbióze a na 
co nejvyšší možné úrovni podle 
individuálních schopností té 
které mladé dívky či ženy. V od-
dílu VK Prostějov se přesně 
o tohle dlouhodobě snaží.
„Proto úzce spolupracujeme od 
samotného vzniku klubu se ZŠ 
v   Palackého ulici a v posledních 
letech i s Gymnáziem Jiřího Wol-
kera. Na prvně jmenované škole 
výborně fungují sportovní vo-
lejbalové třídy opravdu již moc 
dlouho pro mladší a starší žákyně, 
na GJW pak jde o středoškolskou 
obdobu třídy se sportovní spe-
cializací na volejbal pro kadetky 
a  juniorky. Kooperace s  oběma 

školními subjekty je vynikající 
a  nemůžeme si ji vynachválit,“ 
zdůraznil šéftrenér mládeže ve 
vékáčku Jaroslav Matěj.
ZŠ v  Palackého ulici má už pat-
náctým rokem svůj Pohár ve 
volejbalu trojic a  v  přehazované, 
navíc tam jednou ročně pro-
běhne náborová akce za účasti 
špičkových hráček z  ženského 
„A“-týmu pod názvem Hledáme 
nové hvězdy VK Prostějov. Výběr 
Gymnázia Jiřího Wolkera složený 
z  členek hanáckého klubu zase 
třikrát za sebou vyhrál Mistrov-
ství republiky středních škol ve 
volejbalu děvčat a  loni dokonce 
vyrazil na světový šampionát do 
srbského Bělehradu, kde obsadil 
mezi dvaatřiceti nejlepšími celky 
planety solidní šestnácté místo.
Zapomenout pak nesmíme ještě 
na takzvané předpřípravky VK, jež 

zatím fungují na čtyřech základ-
ních školách. „Jde o  kroužky pro 
nejmladší holky z prvního stupně, 
to znamená z  prvních až pátých 
tříd. Dlouhodobě skvěle běží na 
ZŠ v  Majakovského ulici ve Vra-
hovicích pod vedením Ivany Na-
kládalové. Něco podobného jsme 
se snažili rozjet i na dalších prostě-
jovských základkách a zatím se to 
chytilo na třech dalších. Uvidíme, 
jestli se do budoucna povede ještě 
víc, což by péči o mládež v našem 
oddílu určitě pomohlo. Protože 
když naděje podchytíme už v  tak 
mladém věku, dá se jejich talent 
rozvíjet delší dobu a tím se zvyšu-
je potenciál kvality pro dospělost. 
Navíc takhle na základních ško-
lách můžeme snáze vyhledávat 
i podchycovat volejbalově vhodné 
somatotypy,“ vidí Matěj ideální 
variantu.

SPOLUPRÁCE SE ŠKOLAMI: volejbalové třídy na GJW
i na ZŠ v Palackého ulici a předpřípravky pro nejmenší



�� Ve vékáčku působíte už hod-
ně dlouho. Naplňuje vás ještě 
zdejší angažmá?
„Já jsem tady pořád spokojený. 
(úsměv) V Prostějově jsem si za ty 
roky hodně zvykl, je to můj dru-
hý domov. Po pracovní stránce 
je ohromné plus, že je VK plně 
profesionální klub a jeden z nejsil-
nějších ve střední Evropě vůbec, 
kde všechno dobře funguje. Já se 
snažím být co nejlepším druhým 
trenérem, abych holkám vytvářel 
kvalitní servis a  věděl, že všichni 
společně děláme maximum. Miro 
mi dává hodně prostoru vymýšlet 
i vést tréninky, podílet se na taktice, 
sledovat soupeře. A neboť mě tohle 
vše opravdu moc baví, můžu říct, že 
se svou prací fakt cítím naplněný.“
�� V minulé sezóně nastaly ne-
čekaně velké potíže. Nepode-
psalo se to i  na vašem nadšení 
a spokojenosti?
„Hlavní ve volejbalu - stejně jako 
v každém kolektivním sportu - nejen 
podle mého názoru je, aby tým 
šlapal, výborně fungoval. Pokud se 
tak neděje, jako třeba v  našem pří-
padě během uplynulého ročníku, 
tak to člověka samozřejmě ovliv-
ní. Podstatné však je stále usilovat 
o  zlepšení, pro což jsme se snažili 
dělat maximum. Že se to úplně ne-
dařilo je jiná věc. Každopádně jsem 
zkoušel zůstávat co nejvíc pozitivní, 
nenechat se vnitřně těmi problémy 
ovlivnit do zbytečně negativního 
přístupu. A  byť je to někdy složité, 
asi mi v tomhle směru pomáhá moje 
flegmatická povaha.“ (úsměv)
�� Co podle vás nejvíc zapříči-
nilo natolik komplikovaný roč-
ník 2016/2017?

„Odešly před ním velké hráčské 
osobnosti a nově poskládaný tým 
nebyl reálně tak silný. Klíčové 
v  současném volejbalu přitom 
vždycky bývá obsazení dvou stě-
žejních postů, přičemž nám to se 
sázkou na konkrétní nahrávačku 
i  univerzálku po pravdě nevyšlo. 
Což se následně promítlo do hry 
celého družstva, i  když pochopi-
telně nelze veškerou vinu svalovat 
jen na dvě holky. Každopádně se 
nám po herní stránce příliš neda-
řilo, s  porážkami rostl psychický 
tlak, následně nervozita a problé-
my se prohlubovaly. Podstatné 
je, že po návratu Mira Čady do 
funkce coby uznávané autority se 
povedlo mančaft v rámci možnos-
tí zkonsolidovat a přes velké zdra-
votní potíže ke konci jsme vydřeli 
další mistrovský titul. Tím větší 
euforie pak díky těsnému vítězství 
v dramatickém finále extraligy za-
vládla. Jak se říká, všechno špatné 
je k něčemu dobré...“ (pousměje se)
�� Potenciál současného kolek-
tivu vidíte pozitivně?
„Určitě ano. Na ty nejdůležitější po-
zice v sestavě, o kterých jsem mluvil 
před chvílí, přišly Katy Weiss a Hela 
Horká, což jsou zkušené vynikající 
volejbalistky vysoké mezinárodní 
úrovně. Zůstaly kvalitní opory Julča 
Kovářová, Laura Emonts, Nina He-
relová i  Verča Trnková, k  nimž se 
přiřadila ještě Andy Kossányiová. 
Takhle složený tým má svou sílu, 
musí však zůstat zdravotně fit. Jestli 
zůstane, měli bychom být schopní 
předvádět dobré výkony. A osobně 
věřím, že máme rozhodně na to vy-
hrát podesáté českou ligu i  pohár, 
ačkoliv to v  rostoucí konkurenci 

nebude jednoduché. Champions 
League je samozřejmě jiná kapito-
la, tam to bude hrozně těžké.“
�� Co vůbec říkáte na los ev-
ropské Ligy mistryň a  šance 
Prostějova v něm?
„Po pravdě jsme všichni doufali, 
že dostaneme aspoň trochu hra-
telnější skupinu. (hořký úsměv) 
Bohužel to dopadlo podobně jako 
v předchozích letech, Fenerbahce 
Istanbul, Novara a  Conegliano je 
skutečně vražedný los! O mistrovi 
Turecka se snad ani nemusíme ba-
vit, u něj hledat jakékoliv slabiny je 
v  podstatě nemožné. Oba italské 
kluby sice nejsou až takovými gi-
ganty, ale momentálně ovládají 
tamní ligu a  třeba Conegliano je 
úřadující finalista Champions Le-
ague, což hovoří za vše. Samozřej-
mě se na každé utkání připravíme 
nejlépe, jak to půjde, a  zkusíme 
favority nějak zaskočit. Uvidíme, 
kolik nám toho dovolí, na co bude 
náš případně špičkový výkon sta-
čit. Každopádně se těšíme na vyni-
kající zápasy v klubové top soutě-

ži. Snad přijdou lidi a Ligu mistryň 
si užijeme společně s fanoušky.“
�� Součástí vaší práce vždy bylo 
i chystání videorozborů na pro-
tivníky. Je tomu tak stále?
„Sezení u videa a příprava sestřihů 
na taktické porady mi dřív zabíralo 
spoustu času, a  byť mě to bavilo, 
šlo o dost náročnou věc. Naštěstí 
technika jde rovněž u  volejbalu 
rychle dopředu a  tím pádem už 
delší dobu fungují dva speciální 
propojené programy zachycující 
DVD záznam zápasu zároveň se 
statistickými údaji. U  nás je na 
tohle machr Lukáš Miček, který 
podle potřeby během chvíle na-
jede do kterékoliv části střetnutí 
a  tu pak lze sledovat. Takticky se 
tímhle způsobem dá za mnohem 
kratší čas než v minulosti rozebrat 
jak hra celého družstva soupe-
ře, tak jeho jednotlivých členek. 
Ovšem s  množstvím informací 
pro hráčky se to zase nesmí přehá-
nět, aby z toho neměly v hlavě gu-
láš. Spíš je důležité umět správně 
najít i vybrat to nejpodstatnější.“

�� Na závěr pojďme k vašemu 
mimovolejbalovému životu 
v Prostějově. Co vás zde nejví-
ce baví?
„Musím přiznat, že hlavně tenis, 
který hrávám čím dál tím víc. 
Nejvíc si to rozdáváme proti sobě 
s  Lukášem Mičekem, ale podle 
možností se naskytne i řada jiných 
soupeřů. Třeba tenhle týden máme 
čtvrtek, už jsem byl na tenise třikrát 
a zítra půjdu zase. (směje se) Stala se 
z toho pro mě taková vášeň, všech-
ny ostatní sportovní aktivity šly 
stranou. Navíc po tenisu vždycky 
dostanu krásnou žízeň a s klukama 
ji zajdeme uhasit na pivko, což je 
úžasný nápoj. (smích) Samozřejmě 
jen pokud je čas a příležitost, navíc 
se to s ním nesmí přehánět. Všech-
no v rozumné míře. Jinak se v Pro-
stějově cítím opravdu jako doma, 
což už jsem zmínil. Za těch deset 
let tady skoro všechno znám, mám 
zde spoustu kamarádů a žije se mi 
tu fakt skvěle. Jednou za čas pak 
zajedu domů do rodné Bratislavy, 
kam se pokaždé těším.“
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 Dlouholetá „pravá ruka“ Miroslava Čady 

o mimovolejbalovém soužití v Prostějově

"

„Prioritou pro mì je, 
aby tým šlapal,“
øíká asistent trenéra
Lubomír Petráš
Devět let nepřetržité práce ve službách VK Prostějov 

na pozici trenérského asistenta má za sebou Lubomír 

Petráš. A v plném proudu je jubilejní desátá sezóna 

tohoto volejbalového odborníka ze Slovenska na 

Hané. Drtivou většinu celého dlouhého času strávil 

po boku svého mentora i přítele, hlavního kouče 

Miroslava Čady. Po loňském intermezzu s nástupem 

sportovního manažera Petera Gogy na post lodivoda 

teď prostějovské ženy opět vede (téměř) nerozlučná 

dvojice parťáků Čada - Petráš a druhého jmenované-

ho jsme pro speciální přílohu Večerníku vyzpovídali 

v duchu parafrázovaného názvu slavného sci-fi ro-

mánu: Život, volejbal a vůbec.

„Pro domácí pohárovou soutěž platí v podstatě to samé, co 
pro extraligu. Tedy že ji hodně chceme vyhrát a je to jeden 
z našich hlavních letošních cílů. Jak už jsem řekl, dali jsme 
dohromady na české poměry velmi kvalitní tým, který na 
plánovaný triumf - jubilejní desátý v  této soutěži během 
klubové historie - určitě má. Potřebujeme však také štěstí 
především ohledně dobrého zdravotního stavu hráčských 
opor, neboť konkurence v čele s Olomoucí je nebezpečná 
a  každé naše oslabení by se mohlo projevit. A  to zvlášť, 
když v Českém poháru nerozhodují série hrané na tři vítěz-
né zápasy, ale jednorázová utkání. A to premiérově už od 
semifinále, což je novinka ještě zvyšující ošidnost soutěže 
i její náročnost pro nás coby největšího favorita,“ zauvažoval 
předseda správní rady vékáčka Petr Chytil.
Zmínil tím skutečnost, že Český volejbalový svaz po 
vzoru Českého poháru mužů nově zavedl závěrečný 
turnaj Final Four i pro ženskou kategorii. Uskuteční 
se o  víkendu 3. a  4. února v  Brně a  pro celé prostě-
jovské družstvo bude opravdovou zkouškou jak jeho 
herních kvalit, tak psychické odolnosti. „Pokud vítěz-
ně zvládneme semifinále, tak odehrajeme ve dvou dnech 
dva nadmíru těžké zápasy, na něž se musíme maximálně 
připravit po všech stránkách. Bude potřeba odvést co 
nejlepší výkony bez zbytečných výpadků, jedině tak se 
nám podaří pohárovou trofej vybojovat zpátky do našeho 
držení. Pro fanoušky půjde o velice atraktivní podívanou 

a já pevně věřím, že v téhle prověrce obstojíme,“ nadhodil 
hlavní kouč VK Miroslav Čada.
Jeho družina má v  Českém poháru za sebou úspěšné 
čtvrtfinále, v  němž proti papírově slabšímu Fénixu 
Brno neztratila ve dvou vzájemných střetnutích dle 
předpokladů ani set. Byť dostaly značný prostor obvyk-
lé náhradnice. „Tyhle souboje se pro nás ideálně hodily 
k  tomu, aby se do zápasového zatížení dostaly mnohem 
víc holky, které především zkraje sezóny moc nenastupo-
valy. Zvládly to dobře a  přitom jsme splnili výsledkovou 

i  postupovou povinnost, aniž bychom třeba ztratili zby-
tečně set nebo hráli vyloženě špatně,“ okomentoval Čada 
průnik do semifinále. V  něm na výše zmíněné brněnské 
palubovce změří Prostějov síly s lepším z dvojice Ostrava - 
Frýdek-Místek, jímž se stal dle očekávání prvně jmenovaný 
tým. „Nechci předbíhat, ale každopádně platí jedno: pokud 
se důkladně nachystáme a podáme dobrý výkon, nemusí-
me se bát nejen semifinálového, nýbrž ani finálového utká-
ní. Mohu slíbit, že za pohárovým vítězstvím půjdeme ze 
všech sil,“ zdůraznil ostřílený trenér hanácké party.

Z PROSTĚJOVA ZNÍ: CHCEME ZPĚT 
ČESKÝ POHÁR!
Sebrat trofej Olomouci bude potřeba přes novinku 

této sezóny v podobě závěrečného Final Four
Jednou z nejsmutnějších vzpomínek prostějovského volejbalu nejen na 

minulý ročník, ale za celou dekádu jeho novodobé existence je ta, když že-

ny VK letos 1. března prohrály finále Českého poháru 2016/2017 s Olomoucí 

nejtěsnějším poměrem 2:3. A po devíti letech nepřetržitého držení tak při-

šly o jednu ze dvou národních trofejí. Je bez diskuse, že v aktuální sezóně 

2017-2018 nehodlá dlouhodobý vládce tuzemského sportu pod vysokou 

sítí něžného pohlaví tento dílčí neúspěch ani náhodou zopakovat.

����������H�'�/8��#�S��X�#-���
�����������'��"#'&�7���[\]^_[\]`

] �����
Dukla Liberec - Olymp Praha 3:2 (-24, 19, 22, -22, 10)
Volejbal Přerov - Sokol Šternberk 0:3 (-21, -19, -18)
15. ZŠ Plzeň - Fénix Brno 1:3 (-14, 22, -18, -21)
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VK Prostějov – Fénix Brno 3:0 (20, 16, 12) a Fénix Brno 
– VK Prostějov 0:3 (-8, -22, -10)
Dukla Liberec – UP Olomouc 2:3 (21, -17, -25, 32, -9) 
a UP Olomouc – Dukla Liberec 3:2 (9, -23, -22, 17, 17)
Sokol Šternberk – KP Brno 0:3 (-17, -10, -20) a KP Brno 
- Sokol Šternberk 3:0 (10, 13,18)
Sokol Frýdek-Místek – TJ Ostrava 1:3 (-22, -21, 27, -20) 
a TJ Ostrava – Sokol Frýdek-Místek 3:1 (21, -17, 22, 20)

!
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Semifinále, sobota 3. února: 
Olomouc - KP Brno, Prostějov - Ostrava 
Finále: neděle 4. února
Časy jednotlivých utkání v  rámci závěrečného turnaje 
budou ještě upřesněny.
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VK Prostějov – 
PVK Olymp Pra-
ha 3:0 (20, 15, 13)
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VK Prostějov – 
SK UP Olomouc 
3:0 (19, 14, 15)
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VK Modřanská 
Prostějov – KP 
Brno 3:2 (-19, 
22, 19, -20, 9)

[\]]�
q�'�-�&%w

VK Modřanská 
Prostějov – SK 
UP Olomouc 3:0 
(20, 15, 15)

[\][�
q�'�-�&%w

VK AGEL Pro-
stějov – SK UP 
Olomouc 3:0 
(21, 13, 10)

[\]��
q}�#/�%���*'���w
VK AGEL Prostějov 
– PVK Olymp Praha 
3:1 (14, -21, 19, 23)
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VK AGEL Prostě-
jov – PVK Olymp 
Praha 3:1 (17, -21, 
25, 25)
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VK AGEL Prostějov 
– PVK Olymp Praha 
3:0 (21, 21, 17)
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VK AGEL Prostě-
jov – TJ Ostrava 3:0 
(25, 23, 17)

[\]^�
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VK UP Olomouc – 
VK AGEL Prostějov 
3:2 (18, 21, -19, -20, 
14)
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Co si o probíhající sezóně, ale nejen o ní myslí trio hráčských akvizic, jež do VK zamířily letos v létě? 
To se můžete dočíst v následujícím příspěvku, který vznikl exkluzivně pro speciální přílohu Večerníku. 

Posilám vékáčka jsme položili tři různé dotazy...

�� Po jediné sezóně v  MKS Dabrowa Górnicza 
jste se vrátila do Prostějova. Proč?
„Má to víc důvodů. Měla jsem v plánu zůstat v Polsku 
a dál hrát tamní kvalitní ligu, ale pak jsem zjistila, že 
Prostějov hledá první nahrávačku. Já jsem tady byla 
celé dva roky předtím moc spokojená, dařilo se nám 
jako týmu. A když jsem si pak promluvila s panem tre-
nérem Čadou, hned mi bylo jasné, že se vrátím. Chtěli 
mě tu, i já sama jsem chtěla do VK a tak jsem zde.“
�� Kouč vás vybral za kapitánku. Co to pro vás 
znamená?
„Asi jsem už dostatečně stará na to, abych mohla 
dělat kapitánku. (smích) Tohle byl samozřejmě vtip. 
Když to řeknu vážně, takové důvěry si moc vážím 
a udělám maximum, abych byla dobrou kapitánkou. 
Na druhou stranu v  mančaftu je nás víc zkušených 
hráček a  důležité bude, abychom všechny společně 
i s těmi mladšími fungovaly jako soudržný tým. O to 
se budu snažit já a pevně věřím, že taky ostatní holky. 
Je potřeba se navzájem podržet, když to některým 
z nás zrovna nepůjde, a jít za stejným cílem.“
�� Máte jasno o  cílech v  aktuálním ročníku 
2017/18?
„Asi není žádné tajemství, že co 
se týká českých soutěží, je naším 
jednoznačným úkolem vyhrát 
národní pohár i extraligu. Re-
spektujeme soupeře, hlavně 
Olomouc má kvalitu a  ně-
kolik dalších celků může být 
nebezpečných, například Brno, 
Ostrava nebo Liberec. Každo-
pádně jsem přesvědčená, že 
v první řadě záleží na nás 
samotných, na našich 
vlastních výkonech. 
Pokud dokážeme před-
vádět stabilně dobrý vo-
lejbal odpovídající našim 
schopnostem, nemělo 
by tolik záležet na tu-
zemských protivnících. 
Úplně něco jiného nás 
logicky čeká v Cham-
pions League, kde 
narazíme na nesmír-
ně silné soupeře. 
Aspoň si znovu 
vyzkoušíme nej-
vyšší mezinárodní 
úroveň a dá se říct, 
že hrát evropskou 
Ligu mistryň je pokaždé sil-
ný zážitek. Do těchto top zá-
pasů půjdeme s touhou dělat 
favoritům co největší problé-
my, získat nějaké sety a pokud 
možno i vítězství.“

�� Spoustu roků jste strávila v  cizině, převážně 
v Polsku. Proč teď přesun do Prostějova?
„Měla jsem pocit, že už je čas vrátit se domů. A na-
bídka VK pro mě byla ideální variantou, jak z  Pol-
ska přestoupit do Česka a přitom dál pokračovat na 
nějaké vyšší úrovni. Úplně končit s volejbalem jsem 
ještě nechtěla, vzhledem k tomu i k rodině beru pro-
stějovské řešení za jednoznačně nejlepší. Syn šel od 
září do školy a chtěli jsme, aby začal chodit už v Brně 
a nemusel pak školu třeba po roce nebo dvou měnit, 
což je pro malé dítě docela problém.“
�� Co vám čtrnáct sezón ve Švýcarsku, Řecku 
a Polsku dalo do života?
„Hromadu věcí. A  hlavně uvědomění toho, jak si 
musím vážit toho, kde žiju. Abych pravdu řekla, tak 
až po zkušenostech odjinud ze světa člověk opravdu 
docení, nakolik se v České republice vlastně máme 
perfektně. A kdo nevyjede za hranice, nemůže si to 
porovnat a toho, co má, si dosta-
tečně neváží.“
�� Uvědomujete si, jak 
moc se tady na Vás spo-
léhá?
„Pochopitelně vím, že 
jsem do Prostějova přišla 
jako posila, která by druž-
stvo měla táhnout. Rozhod-
ně však nejsem schopná dě-
lat tři sta bodů každý zápas, 
což ani není tolik pod-
statné. Rozhodující 
bude, abychom 
s  holkama dobře 
fungovaly jako 
mančaft a  hrály 
kvalitní volejbal. 
Proto tady jsem. 
Nemám žádnou 
zvláštní potřebu 
sama sobě nebo 
někomu jinému 
cokoliv dokazo-
vat. Prostě mě 
zajímá hlav-
ně týmový 
úspěch.“

��  Můžete popsat, jak se zrodil Váš letmné ná-
vrat do mateřského oddílu?
„Původně jsem se rozmýšlela mezi pokračováním 
v Přerově a přestupem do Šternberka, kde jsem strá-
vila předminulou sezónu. Nakonec jsem se rozhodla 
pro Přerov a jeden pátek s ním měla podepsat smlou-
vu, jenže den předtím ve čtvrtek večer mi zavolal pan 
Čada s nabídkou, abych šla do Prostějova dělat dvoj-
ku Katy Weiss. Musela jsem se rozhodnout hned, 
ale žádné dilema to pro mě neznamenalo. Vrátit se 
domů, kde jsem se narodila a vyrostla lidsky i volejba-
lově, byla nakonec rychlá i jasná volba. Takovou mož-
nost doslova na poslední chvíli jsem ráda uvítala.“
�� V létě jste se těšila, že díky působení ve Stře-
doevropské lize přijde pro vás více zápasových 
příležitostí, což ovšem padlo. Mrzí to?
„Zrušení účasti v MEVZE je z mého pohledu samo-
zřejmě škoda, ale nedá se nic dělat, taková je realita. 
Pan trenér říkal, že i tak se bude snažit nám mladým 
holkám dávat příležitost v některých utkáních extra-
ligy. Ten čas teď přišel a my se musíme maximálně 
snažit, abychom svou šanci dokázaly dobře využít. 
Byť není jednoduché po dlouhé době naskočit do 
mistráku, tréninky a  soutěžní zápas jsou přece jen 
něco jiného. Na to se však nesmíme vymlouvat, nao-
pak je potřeba se s takovou situací co nejlíp vyrovnat.“
��  Co říkáte na los Champions League, kde v zá-
kladní grupě B narazíte na Fenerbahce Istanbul, 
Gorgonzola Novara a Imoco Conegliano?
„Dostat do skupiny dvakrát Itá-
lii a  jednou Turecko, to asi 
není nic moc, losování určitě 
mohlo dopadnout příznivěji. 
Jenže s tím nic nenaděláme. 
Aspoň se opakovaně podí-
váme do Itálie a zahrajeme 
si proti špičkovým klubům 
Evropy s  vynikajícími vo-
lejbalistkami na sou-
piskách. Půjde-
me do toho 
naplno a  tře-
ba někoho 
zvládneme 
p o r a z i t . 
I  když to 
bude straš-
ně těžké, 
Fenerbahce 
je fakt gi-
gant a holky 
říkaly, že ty 
dva italské 
týmy jsou 
taky hrozně 
silné. Musí-
me bojovat, 
co to půjde.“

KATHLEEN WEISS HELENA HORKÁ
      nahrávaèka
   33 let, Nìmecko

univerzálka
36 let, Èesko

       nahrávaèka
      22 let, Èesko

MICHAELA ZATLOUKALOVÁ

Jak to vidí aneb 3 OTÁZKY PRO 3 POSILY
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„Výsledkově to zvládáme, ale výko-
ny ještě nemáme stabilizované na 
tak vysoké úrovni, jakou bychom 
měli předvádět. Hlavní důvody jsou 
přitom dva. Zpočátku jsme narazili 
na těžší soupeře a naše forma ještě 
nebyla optimální. Potom jsme zase 
dali proti papírově slabším celkům 
větší zápasový prostor holkám, 
které předtím tolik nenastupovaly. 
A v kombinovaných sestavách jsme 
logicky nehráli tak špičkově. Pod-
statné ale je neustále se zlepšovat, 
abychom svůj top volejbal dokázali 
předvádět v rozhodujícím závěru se-
zóny. Pak bychom měli desátý titul 
rozhodně získat,“ uzavřel Miroslav 
Čada téma.

Nejvyšší tuzemská soutěž má za sebou již více než polovinu své základní části. Tím pádem lze nahlédnout do 
statistických ukazatelů a zjistit, jak jsou na tom jednotlivá družstva i jednotlivkyně ze všech celků včetně pro-
stějovského. Naše číselná sonda platí po 9. kole a volejbalistky VK Prostějov i Olympu Praha mají nevýhodu 
jednoho chybějícího zápasu (toho vzájemného odloženého).

TÝMOVÉ STATISTIKY
Úspěšnost útoku: 1. Prostějov 44 %, 2. Ostrava 42 %, 3. Olomouc 40 %, 4. až 6. Liberec, KP Brno a Přerov 39 %, 7. Frýdek-Místek 35 %, 8. až 10. Olymp Praha, Štern-
berk a Fénix Brno 33 %.
Úspěšnost přihrávky: 1. Frýdek-Místek 45 %, 2. Olymp Praha 43 %, 3. až 4. Olomouc a Liberec 41 %, 5. Ostrava 39 %, 6. KP Brno 36 %, 7. Prostějov 34 %, 8. až 9. Přerov 
a Šternberk 33 %, 10. Fénix Brno 30 %.
Esa: 1. Olomouc 71, 2. Přerov 69, 3. Liberec 67, 4. Prostějov 62, 5. KP Brno 61, 6. Šternberk 59, 7. Olymp Praha 58, 8. Ostrava 57, 9. Fénix Brno 43, 10. Frýdek-Místek 41.
Vítězné bloky: 1. Prostějov 95, 2. až 3. Liberec a Přerov 92, 4. KP Brno 91, 5. Ostrava 88, 6. Olymp Praha 79, 7. Šternberk 70, 8. Olomouc 69, 9. Frýdek-Místek 54, 10. 
Fénix Brno 40.
Celková užitečnost: 1. Olomouc +317, 2. Prostějov +313, 3. Ostrava +276, 4. Liberec +266, 5. KP Brno +252, 6. Olymp Praha +195, 7. Přerov +176, 8. Frýdek-Místek 
+118, 9. Šternberk +114, 10. Fénix Brno +3.

INDIVIDUÁLNÍ STATISTIKY
Body: 1. Romana Krišková (Liberec) 160, 2. Eva Svobodová (Přerov) 156, 3. Lucia Mikšíková (Liberec) 144, 4. Helena Horká (Prostějov) 136, 5. Klára 
Melicharová (Olymp Praha) 127, 6. Helena Kojdová (Ostrava) 127, 7. Veronika Šnellyová (Fénix Brno) 124, 8. Jana Napolitano (Olomouc) 116, 9. Lucie Poláš-
ková (Šternberk) 113, 10. Daniela Pavelková (Frýdek-Místek) 111, ... 16. Andrea Kossányiová 96, 24. Nina Herelová 80, 25. Laura Emonts 76, 41. Veronika 
Trnková 55, 60. Lucie Nová 29, 68. Kathleen Weiss 20, 70. Gabriela Kozmík 17, 83. Michaela Zatloukalová (všechny Prostějov) 7.
Úspěšnost útoku: 1. Gabriela Orvošová (Olomouc) 59 %, 2. až 4. Veronika Trnková (Prostějov), Nikol Sajdová (Olomouc) a Tereza Diatková (Ostrava) 
57 %, 5. Kristýna Boulová (KP Brno) 56 %, 6. až 7. Nina Herelová (Prostějov) a Magdaléna Jehlářová (Přerov), 8. Klára Vyklická (KP Brno) 52 %, 9. až 10. 
Kateřina Kohoutová (Liberec) 50 % a Gabriela Bartošová (Olymp Praha) 50 %, Helena Horká, Laura Emonts a Gabriela Kozmík 44 %, Lucie Nová 38 %, 
Andrea Kossányiová (všechny Prostějov) 37 %.
Úspěšnost přihrávky: 1. Adéla Borovcová (Frýdek-Místek) 65 %, 2. Darina Košická (Olomouc) 54 %, 3. Natálie Radivojevičová (Frýdek-Místek) 52 %, 4. až 
5. Veronika Dostálová (Liberec) a Anna Komárková (Olymp Praha) 49 %, 6. až 7. Klára Fomenková (Olymp Praha) a Nikola Teperová (Ostrava) 45 %, 8. Da-
niela Pavelková (Frýdek-Místek) 44 %, 9. až 10. Julie Kovářová (Prostějov) a Vilte Makauskaite (Ostrava) 42 %, ... 27. Andrea Kossányiová 34 %, 33. Laura 
Emonts 32 %, 34. Lucie Nová (všechny Prostějov) 32 %.
Esa: 1. Pavlína Šimáňová (Olymp Praha) 20, 2. Natálie Dudová (Šternberk) 18, 3. až 4. Anna Suchá (KP Brno) a Kateřina Kohoutová (Liberec) 16, 5. Lucia 
Mikšíková (Liberec) 15, 6. až 7. Klára Vyklická (KP Brno) a Makena Schoene (Přerov) 14, 8. až 10. Kathleen Weiss (Prostějov) Helena Kojdová (Ostrava) 
a Izabela Blasiak (Frýdek-Místek) 13, ... 16. Nina Herelová 11, 21. Andrea Kossányiová 9, 26. Helena Horká 8, 36. Laura Emonts 7, 44. Veronika Trnková 6, 
50. Lucie Nová 5, 63. Gabriela Kozmík (všechny Prostějov) 3.
Vítězné bloky: 1. Kristýna Boulová (KP Brno) 33, 2. Pavlína Šimáňová (Olymp Praha) 32, 3. Iva Nachmilnerová (Ostrava) 26, 4. Magdaléna Jehlářová (Pře-
rov) 25, 5. Eva Svobodová (Přerov) 24, 6. Kateřina Kohoutová (Liberec) 23, 7. Laura Holubcová (Liberec) 22, 8. až 10. Klára Vyklická (KP Brno), Veronika 
Strušková (Olomouc) a Gabriela Bartošová (Olymp Praha) 20, ... 12. Veronika Trnková 18, 13. Helena Horká 18, 16. Nina Herelová 17, 17. Andrea Kossá-
nyiová 16, 21. Laura Emonts 13, 42. Gabriela Kozmík 7, 60. Michaela Zatloukalová 3, 61. Lucie Nová (všechny Prostějov) 3.
Celková užitečnost: 1. Helena Horká (Prostějov) +93, 2. Kristýna Boulová (KP Brno) +85, 3. Jana Napolitano (Olomouc) +82, 4. Romana Krišková (Liberec) 
+80, 5. Pavlína Šimáňová (Olymp Praha) +75, 6. až 7. Eva Svobodová (Přerov) a Nikol Sajdová (Olomouc) +71, 8. až 11. Nina Herelová (Prostějov), Iva Nachmil-
nerová (Ostrava), Klára Melicharová (Olymp Praha) a Helena Kojdová (Ostrava) +62, ... Andrea Kossányiová +42, Veronika Trnková +40, Laura Emonts +39, 
Kathleen Weiss a Gabriela Kozmík +15, Lucie Nová +10, Michaela Zatloukalová +6, Sarah Cruz a Tereza Slavíková –1, Julie Kovářová (všechny Prostějov) –7.
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VK PROSTĚJOV VOLEJBAL
OFICIÁLNÍ STRÁNKA NA FACEBOOKU
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�� Co vám dva roky v  Impelu 
Wroclaw daly?
„V  Polsku to bylo super. (úsměv) 
Když jsem tam šla, byla to fakt 
špičková soutěž se spoustou skvě-
lých zahraničních hráček. A  s  ně-
kterými jsem měla tu čest působit 
v  jednom týmu. Hrát Orlen ligu 
mi dalo hrozně moc volejbalově 
jak po tréninkové, tak po zápaso-
vé stránce, nasbírala jsem hodně 
cenných zkušeností, posunula se 
jazykově i  lidsky, ještě víc se osa-
mostatnila. Byly to prostě dvě vý-
borné sezóny.“
�� Proč jste se tedy vrátila do 
Česka?
„Chtěla jsem zůstat v  Polsku, ale 
z  Prostějova přišla velice dobrá 
nabídka. A navíc s tím, že se tady 
bude zase hrát Champions Lea-
gue, což pro mě osobně zname-
nalo ohromné lákadlo. Vlastně 
to bylo při mém rozhodování 
nakonec rozhodující, protože jde 
o  prestižní sledovanou soutěž 
a nejkvalitnější dlouhodobý pohár 
nejen v  Evropě, nýbrž na celém 
světě. Měla jsem i  nabídky z  růz-
ných polských klubů na přibližně 
stejné úrovni jako od VK, pro nějž 
rozhodla Liga mistryň i moje pro-
stějovská minulost, hezké vzpo-
mínky na zdejší oddíl.“
�� Jak hodnotíte dosavadní vý-
voj sezóny?
„Řekla bych, že je z  naší strany 
zatím taková, jaká by měla být. 
V  českých soutěžích jsme doteď 
neprohrály, většinou vítězíme 
jasně 3:0, občas 3:1 a  jednou to 
v  Liberci skončilo po boji těsně 
3:2. Že na domácí scéně výjimeč-
ně klopýtneme, to se může stát, 
i když nejradši bychom vyhrály sa-
mozřejmě všechno. Podstatné je, 
že víceméně předvádíme kvalitní 
volejbal, který se od nás očekává, 
a naše forma postupně roste. Teď 
přicházejí těžké zápasy a v nich se 
uvidí, jak na tom doopravdy jsme.“

�� Co říkáte na soupeře vyloso-
vané do základní skupiny evrop-
ské Ligy mistryň?
„Fenerbahce Istanbul, Novara 
a  Conegliano jsou všechno top 
kluby, o moc hůř ten los asi dopad-
nout nemohl. Ale já se toho nebo-
jím. Je to sport, v  něm je možné 
cokoliv a při hodně dobrém výko-
nu se dá hrát s každým. Pamatuju 
si, že při mém minulém působení 
v  Prostějově jsme se ocitly v  po-
dobně těžkých skupinách a přesto 
dokázaly některé favority porazit, 
dokonce i proniknout do play-off. 
Teď je sice postupový klíč mno-
hem tvrdší, ale skládat předem 
zbraně rozhodně nebudeme. Žád-
ná panika, půjdeme do každého 
utkání naplno a uvidíme. Hlavní je 
předvádět kvalitní volejbal, společ-
ně s  fanoušky si užívat vynikající 
soutěž plnou špičkových týmů. 
My můžeme jedině překvapit.“
�� Pokud se vrátíme k  tuzem-
ským soutěžím, kteří z protivní-
ků na vás nejvíc zapůsobili?
„Olomouc je na tom dost dobře, 
když hraje v  plné síle a  to, na co 
má. Liberec potvrzuje roli ambi-
ciózního nováčka silného v domá-
cím prostředí. KP Brno nezačalo 
nejlíp, ale určitě půjde nahoru, má 
zajímavý kádr. Naopak Ostravě 
se zatím daří výborně s  ohledem 
na to, kolik jí odešlo opor. Špatný 
rozhodně není ani Frýdek-Mís-
tek, zlepšení čekám od Olympu 
Praha. Ostatní mančafty už jsou 
možná trochu slabší, jenže pod-
cenit nelze vůbec nikoho, o čemž 
jsme se v některých zápasech této 
sezóny už samy přesvědčily. Řekla 
bych, že celkově šla úroveň české 
extraligy oproti době před mým 
odchodem do Polska nahoru, což 
je jedině dobře.“
�� Během svého prvního pros-
tějovského angažmá jste bydlela 
v  pokoji přímo na hale Sport-
centra DDM. Co nyní?

„Přemístili mě do domu na Kar-
lově, kde je několik bytů a  v  nich 
bydlíme nejen my volejbalistky, ale 
i  další místní sportovci, například 
tenisti. Dřív pro mě byla výhoda, že 
jsem sešla dolů pár schodů a hned 
byla na tréninku nebo zápase, za-
tímco teď to mám přece jen tro-
chu dál. A když je zima, musím 
škrábat skla na autě. (smích) 
Tohle samozřejmě říkám 
z legrace, není vůbec na co si 
stěžovat. Mám svůj přiděle-
ný byt a jsem spokojená.“
�� Změnilo se něco 
podstatného ve VK za 
uplynulé dva roky, co 
jste byla pryč?
„Nová je většina hrá-
ček, ale jinak zůstalo 
skoro všechno ostatní 
při starém. Pan trenér 
Čada, většina reali-
začního týmu, vedení 
klubu i  zázemí, tohle 
všechno pořád fun-
guje na profesionální 
úrovni a  díky tomu 
máme vytvořené 
super podmínky 
pro hraní volej-
balu. Podstatné 
je, že máme dost 
kvalitní mančaft. 
A  zbývá jediné: 
prodávat to co nej-
lépe na hřišti.“

(������ �����)�����*�'���%�'"�$���������	�'�+�

„Strašnì se tìším na Ligu mistryò! 
�������	�
���������
��
������������
Když přicházela do Prostějova v létě 2012 poprvé, byla ještě hodně mladá. Velký 

talent z Olympu Praha, který přestoupil do největšího českého klubu, aby v něm 

okusil špičkový mezinárodní volejbal. A postupně se prosadil do základní sestavy 

VK i do národní reprezentace. Všechno tohle Andrea Kossányiová dokázala, načež se 

roku 2015 po třech sezónách na Hané rozhodla udělat další krok vzhůru. Zahraniční 

angažmá v polské Wroclawi bylo lákavou výzvou i hodnotnou zkušeností, která 

měla dvouleté trvání. Aby se „Kossy“ před ročníkem 2017/2018 do vékáčka vrátila, 

tudíž momentálně znova bojuje za prostějovské barvy. Už však v poněkud jiné po-

zici vysoce kvalitní smečařky, jež patří k tahounkám družstva.
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„Dosáhnout na vítězné jubileum je 
samozřejmě lákavé, desátý ligový 
triumf hodně chceme. V  dějinách 
českého ženského volejbalu nemá 
tak dlouhá série bez přerušení ob-
dobu, šlo by o naprostý unikát. Po 
loňských problémech jsme se proto 
snažili sestavit dostatečně silný tým 
se schopnostmi tento zásadní cíl 
naplnit. A  věřím, že se to podařilo, 
ostatně dosavadní vývoj sezóny 
tomu nasvědčuje,“ uvedl předseda 
správní rady hanáckého oddílu Petr 
Chytil.
„Ani v  nejmenším nikoho nepod-
ceňujeme a  naopak respektujeme 
kvality všech domácích soupeřů. 
Hlavně Olomouc má stejně jako 
loni velice dobrý a kompaktní celek, 
hodně posílilo Královo Pole, dost 
zajímavý kolektiv sestavil nováček 
z  Liberce a  nebezpečná dál bude 
Ostrava. Přesto jsem přesvědčen 
o síle našeho současného družstva. 
A platí, že pokud budeme předvádět 
kvalitní volejbal, na jaký podle mě 
máme, tak určitě jsme schopni spl-

nit naše obvyklé cíle včetně ovlád-
nutí extraligy,“ říkal před startem 
soutěžního ročníku hlavní trenér 
vékáčka Miroslav Čada.
Jeho svěřenkyně začaly plány napl-
ňovat tím, že hladce uspěly ve Štern-
berku a poté zvládly s menšími pro-
blémy i nadmíru důležité derby na 
půdě největšího rivala v  Olomouci 
poměrem 3:1. „První set byl takový 
nervóznější, ve druhém jsme je úpl-
ně přejely a  slibně to pokračovalo 
i  půlku třetího. Pak jsme bohužel 
přestaly hrát, začaly hodně chybovat 
a tím soupeře nastartovaly. Po ztrátě 
třetí sady to pak bylo celé těžší, ale 
naštěstí se nám povedlo čtvrtý set 
otočit a celé utkání vítězně doklap-
nout,“ komentovala cenné skolení 
soka prostějovská blokařka Veroni-
ka Trnková.
Následně měly Hanačky potíže i na 
vlastním hřišti v televizní bitvě s Os-
travou (3:1), zatímco pak ve třetím 
těžkém duelu za sebou prokázaly 
v hale KP Brno už zlepšenou formu 
(3:0). „Soupeřky měly fakt výborný 

servis, a  když jim vycházel, dělaly 
nám problémy. Ale nakonec jsme se 
s tím na přihrávce dokázaly vypořá-
dat a celkově utkání zvládly tak, jak 
jsme měly. Rozhodlo, že po několi-
ka bodových šňůrách Brna zásluhou 
toho skvělého podání jsme vždycky 
dokázaly hned samy odpovědět naší 
vlastní sérií bodů. Nikdy jsme tedy 
neprohrávaly dlouho a vedení si po-
každé vzaly rychle zpátky, což bylo 
důležité. Zareagovaly jsme přesně 
tak, jak se má. A myslím, že výkon-
nostně jdeme nahoru,“ povídala 
v  rodném městě na jihu Moravy 
univerzálka VK Helena Horká.
V  dalším kole společně se svými 
parťačkami hladce přehrály Frýdek-
-Místek 3:0, zatímco potom kvůli 
dopravní kalamitě na dálnici D1 
nedojely k souboji na Olympu Pra-
ha. Nijak je to naštěstí nerozhodilo, 
Fénix Brno smetly dle očekávání 
i v kombinované sestavě 3:0. Načež 
vyrazily na nejdelší trip v rámci Čes-
ké republiky za ambiciózním nováč-
kem do Liberce. A  pod Ještědem 
nebyly vinou kolísavé hry daleko 
od premiérové porážky, když Dukla 
vedla 2:1 na sady a 14:12 ve čtvrté. 
Až za tohoto nepříznivého skóre 
přišel razantní finiš favorita vedoucí 
k obratu na konečných 2:3 z pohle-
du domácích. „Liberecké hráčky 
se chytily obranou v  poli a  dlouho 
pak předváděly fantastické zákroky. 

My jsme tím pádem znejistěli, za-
čali chybovat ve všech činnostech. 
Což byla voda na mlýn soupeře. 
Ten předváděl hlavně ve druhém 
setu výborný výkon, nám se naopak 
nedařilo. Třetí sada už se vyrovnala, 
jenže jsme nevyužili svého obratu 
v závěru a ztratili dramatickou kon-
covku. Tím se situace stala již po-
měrně vážnou, což trvalo do stavu 
16:15 ve čtvrtém setu. Tam výtečně 
zaservírovala Katy Weiss, což nás 
nakoplo do zbytku zápasu, který 
jsme zvládli na jedničku. Holky ani 
za složitého stavu věcí nepodlehly 
panice, nepřestaly bojovat a naopak 
v rozhodujících momentech parád-
ně zabraly tak, jak by favorit měl. 

Otočit z 15:16 na 18:25 a  tiebreak 
vyhrát 15:2, to byla pádná odpověď 
na předchozí komplikace. A takové-
ho obratu v  těžkém střetnutí proti 
kvalitní, navíc rozjeté Dukle si ce-
ním,“ shrnul kouč Čada.
První polovinu základní části uza-
vřely Prostějovanky zdoláním Pře-
rova 3:0, shrnutí uplynulého týdne 
se čtvrteční dohrávkou v  Praze na 
Olympu a  sobotním přivítáním 
Šternberka najdete v  dnešním kla-
sickém vydání Večerníku na běžné 
volejbalové dvoustraně. Pokud však 
oba mače dopadly dle očekávání 
triumfem obhájkyň trofeje, vedou 
teď průběžnou tabulku s  tříbodo-
vým náskokem před Olomoucí. 
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ÚTOK NA DESÁTÝ TITUL V ŘADĚ ZATÍM PODLE
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UNIQA extraligu žen ČR vyhrály volejbalistky VK 

Prostějov už devětkrát za sebou, to je známá věc. Stejně 

jako skutečnost, že během této sezóny 2017/2018 mají 

ve spojitosti s elitní tuzemskou soutěží jediný jasný cíl: 

završit veleúspěšnou dekádu klubové existence ziskem 

desátého mistrovského titulu v řadě.
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Jeden z nejbohatších a také nejsilnějších klubů nejen v Evropě, ale na celém 
světě. Opravdový gigant, jenž každoročně bojuje o titul v nesmírně silné turec-
ké lize (je úřadujícím vítězem) a pravidelně postupuje do play-off v evropské 
Champions League. Tu dokázal před pěti lety vyhrát, loni získal bronz.

FENERBAHCE
SK ISTANBUL

Země: Turecko
Rok založení: 1954
Klubové barvy: žlutá a modrá
Domácí hala: Burhan Felek
Voleybol Salonu Istanbul 
(kapacita 7000 diváků)

Největší úspěchy: 13x vítěz turecké ligy (naposledy letos), Mistrovství světa klubů - 1. místo (2010) a 3. 
místo (2012), Liga mistryň - 1. místo (2012), 2. místo (2010) a 2x 3. místo (2011, 2016), CEV Cup - 1. 
místo (2014), 2. místo (2013) a 3. místo (2009)
Výsledky v evropských pohárech za poslední tři roky: postup do play-off Ligy mistryň (2017), 3. místo 
v Lize mistryň (2016), postup do play-off Ligy mistryň (2015)
Umístění v domácí lize za poslední tři roky: 1. místo (2017), 2. místo (2016), 1. místo (2015).
Prezident: Aziz Yildirim
Hlavní trenér: Jan De Brandt.   Asistent trenéra: Faruk Feray

Hráčský kádr: nahrávačky Nootsara Tomkom (Thajsko, 32 let, 175 cm, 54 kg) a Cagla Akin (Turecko, 22 let, 178 cm, 67 
kg), blokařky Eda Erdem Dündar (Turecko, 30 let, 188 cm, 75 kg), Bahar Toksoy Guidetti (Turecko, 29 let, 190 cm, 75 kg) 
a Dicle Nur Babat (Turecko, 25 let, 191 cm, 78 kg), smečařky Natalia Zilio Pereira (Brazílie, 28 let, 183 cm, 80 kg), Mia Jerkov 
(Chorvatsko, 35 let, 192 cm, 87 kg), Ezgi Dagdelenler (Turecko, 24 let, 184 cm, 69 kg) a Damla Cakiroglu (Turecko, 23 let, 
181 cm, 68 kg), univerzálky Polina Rahimova (Ázerbájdžán, 27 let, 198 cm, 87 kg) a Polen Uslupehlivan (Turecko, 27 let, 
192 cm, 70 kg), libera Merve Dalbeler Seniye (Turecko, 30 let, 180 cm, 70 kg) a Melis Yilmaz (Turecko, 20 let, 167 cm, 52 kg).

Vzájemné zápasy s Prostějovem: Liga mistryň 2009/10 (základní skupina) Fenerbahce – Prostějov 3:0 (18, 11, 
21) a Prostějov – Fenerbahce 0:3 (-20, -22, -21), Liga mistryň 2011/12 (1. kolo play-off) Prostějov – Fenerbahce 
1:3 (23, -23, -17, -16) a Fenerbahce – Prostějov 3:0 (25, 19, 14), CEV Cup 2013/14 (čtvrtfinále) Prostějov – Fe-
nerbahce 0:3 (-11, -21, -15) a Fenerbahce – Prostějov 3:0 (20, 17, 15).

Aktuálně nejsilnější ženský klub volejbalově vyspělé země z Apeninského poloostrova. Na jaře zís-
kal premiérově ve své historii mistrovský titul, zrovna teď je na největším vzestupu. Od svého vzni-
ku před třiatřiceti lety už pětkrát změnil název a nyní hodlá proniknout do nejužší evropské špičky.

IGOR GORGONZOLA
NOVARA

Země: Itálie
Rok založení: 1984
Klubové barvy: modrá a bílá
Domácí hala: Pala Terdoppio
Novara (kapacita 5000 diváků)

Největší úspěchy: italská liga - vítěz (2017) a stříbro (2015), italský pohár - 2x vítěz 
(2004, 2015), italský superpohár - 3x vítěz (2003, 2005, 2017), CEV Cup - 1. místo 
(2009), Top Teams Cup - 1. místo (2006)
Výsledky v evropských pohárech za poslední tři roky: nestartoval (2017), základní 

skupina Ligy mistryň + čtvrtfinále CEV Cupu (2016), osmifinále CEV Cupu (2015)
Umístění v domácí lize za poslední tři roky: 1. místo (2017), 5. místo (2016), 2. místo (2015)
Prezident: Giovanna Saporiti
Hlavní trenér: Massimo Barbolini  Asistent trenéra: Davide Baraldi

Hráčský kádr: nahrávačky Katarzyna Skorupa (Polsko, 33 let, 183 cm, 73 kg) a Letizia Camera (Itálie, 25 
let, 175 cm, 70 kg), blokařky Lauren Gibbemeyer (USA, 29 let, 187 cm, 71 kg), Cristina Chirichella (Itálie, 
23 let, 195 cm, 76 kg) a Sara Bonifacio (Itálie, 21 let, 184 cm, 72 kg), smečařky Francesca Piccinini (Itálie, 38 
let, 184 cm, 75 kg), Stephanie Enright (Portoriko, 27 let, 179 cm, 56 kg) a Anthi Vasilantonaki (Řecko, 21 let, 
196 cm, 80 kg), univerzálky Celeste Plak (Nizozemsko, 22 let, 190 cm, 84 kg) a Paola Ogechi Egonu (Itálie, 
19 let, 190 cm, 79 kg), libero Stefania Sansonna (Itálie, 35 let, 175 cm, 72 kg)

Vzájemné zápasy s Prostějovem: dosud se neutkali

Nový a teprve pět let existující klub vyrostl na základech zkrachovalého subjektu. 
Za krátkou dobu se bleskově vypracoval do absolutní italské špičky, loni dokázal 
získat mistrovský titul a letos na jaře dokonce vybojoval stříbro v Champions Le-
ague, když pořádal závěrečný turnaj Final Four. Největší soupeř Novary.

IMOCO VOLLEY 
CONEGLIANO

Země: Itálie
Rok založení: 2012
Klubové barvy: modrá a žlutá
Domácí hala: Pala Verde
Treviso (kapacita 5134 diváků)

Největší úspěchy: italská liga - vítěz (2016), italský pohár - vítěz (2017), italský superpohár - vítěz (2016), 
Liga mistryň - 2. místo (2017)
Výsledky v evropských pohárech za poslední tři roky: 2. místo v Lize mistryň (2017), nestartoval 
(2016), osmifinále CEV Cupu (2015)
Umístění v domácí lize za poslední tři roky: 3. místo (2017), 1. místo (2016), 4. místo (2015).
Prezident: Piero Garbellotto
Hlavní trenér: Daniele Santarelli Asistent trenéra: Valerio Lionetti

Hráčský kádr: nahrávačky Athina Papafotiou (Řecko, 28 let, 180 cm, 67 kg) a Joanna Wolosz (Polsko, 
27 let, 181 cm, 65 kg), blokařky Robin De Kruijf (Nizozemsko, 26 let, 193 cm, 79 kg), Raphaela Folie 
(Itálie, 26 let, 185 cm, 69 kg), Laura Melandri (Itálie, 22 let, 187 cm, 73 kg) a Anna Danesi (Itálie, 21 
let, 195 cm, 77 kg), smečařky Kimberly Hill (USA, 28 let, 193 cm, 72 kg), Megan Easy (USA, 29 let, 
191 cm, 70 kg), Samantha Bricio Ramos (Mexiko, 23 let, 188 cm, 60 kg) a Elisa Cella (Itálie, 35 let, 186 
cm, 72 kg), univerzálky Samanta Fabris (Chorvatsko, 25 let, 188 cm, 79 kg) a Anna Nicoletti (Itálie, 21 
let, 193 cm, 85 kg), libera Monica De Gennaro (Itálie, 30 let, 172 cm, 62 kg) a Silvia Fiori (Itálie, 23 let, 
162 cm, 60 kg)

Vzájemné zápasy s Prostějovem: dosud se neutkali

livých soků (strana 10 - pozn.red.), 
stojí to za to. „Přijedou tři vynikající 
mančafty a v jejich středu řada me-
dailistek z  olympijských her i  mis-
trovství světa či Evropy, případně 
Grand Prix. Tihle giganti do svých 
hráčských kádrů soustředí právě ta-
kové hvězdy, o slavných trenérech na 
lavičce nemluvě. Tudíž se volejbaloví 
fanoušci a obecně všichni sportovní 
příznivci mohou znovu těšit, že na 
vlastní oči uvidí v akci něco výjimeč-
ného na nejvyšším mezinárodním 
levelu. Žádnou lepší pozvánku do 
hlediště už lidi nedostanou, proto 
nezbývá než dodat: fandové, přijďte 
a pomozte nám proti těmto jasně fa-
vorizovaným družstvům,“ zdůraznil 

Čada. Aby jeho svěřenkyně zároveň 
vykouzlily i  výsledkový úspěch, to 
by musely na hřišti předvést něco mi-
mořádně fantastického. „Je potřeba 
se co nejlépe připravit na šest extrém-
ně náročných střetnutí. Do každého 
půjdeme sice jako outsider, ale mohu 
slíbit, že s  otevřeným hledím a  ma-
ximálně odhodlaní se rvát ze všech 
sil. O každý set, případně o vítězství, 
pokud všechno vyjde ideálně. Hlav-
ně chceme hrát dobrý volejbal a ev-
ropskou klubovou špičku potrápit, 
co to půjde,“ prohlásil Miroslav Čada 
odhodlaně.
Milí volejbaloví pasažéři, připou-
tejte se: strhující jízda právě star-
tuje!
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SEZÓNA 2008/09
Základní skupina A
CAV Murcia – Prostějov 2:3 (21, -21, 14, -22, -13)
Prostějov – Kvig Rijeka 3:2 (14, -24, -23, 20, 11)
Prostějov – Dynamo Moskva 1:3 (-19, 23, -19, -17)
Dynamo Moskva – Prostějov 3:0 (18, 17, 21)
Kvig Rijeka – Prostějov 3:1 (-14, 18, 25, 19)
Prostějov – CAV Murcia 3:0 (23, 12, 16)
Pořadí
1. Dynamo Moskva 12 (18:1), 2. Kvig Rijeka 9 (11:10), 
3. Prostějov 9 (11:13), 4. CAV Murcia 6 (2:18)

SEZÓNA 2009/10
Základní skupina C
Fenerbahce Istanbul – Prostějov 3:0 (18, 11, 21)
Prostějov – Aluprof Bielsko-Biala 3:2 (-18, 18, -21, 25, 10)
Prostějov – Dynamo Moskva 1:3 (-17, -20, 19, -27)
Dynamo Moskva – Prostějov 3:1 (25, -19, 13, 19)
Aluprof Bielsko-Biala – Prostějov 2:3 (20, 19, -22, -15, -7)
Prostějov – Fenerbahce Istanbul 0:3 (-20, -22, -21)
Pořadí
1. Fenerbahce Istanbul 12 (18:2), 2. Dynamo Moskva 10 
(14:11), 3. Prostějov 8 (8:16), 4. Aluprof Bielsko-Biala 6 (7:18).
1. kolo play-off
Prostějov – Scavolini Pesaro 1:3 (-28, 19, -22, -24)
Scavolini Pesaro – Prostějov 3:0 (18, 18, 20)

SEZÓNA 2010/11
Základní skupina D
Prostějov – RC Cannes 1:3 (-22, -24, 21, -16)
Villa Cortese – Prostějov 3:0 (19, 23, 28)
Prostějov – Organika Lodž 3:0 (17, 15, 21)
Organika Lodž – Prostějov 3:2 (-16, -20, 27, 26, 11)
Prostějov – Villa Cortese 3:0 (21, 19, 19)
RC Cannes – Prostějov 2:3 (13, -22, -21, 17, -13)
Pořadí
1. Villa Cortese 13 (14:9), 2. RC Cannes 12 (15:9), 3. 
Prostějov 9 (12:11), 4. Organika Lodž 2 (5:17)
1. kolo play-off
Prostějov – Rabita Baku 3:2 (-19, 22, 19, -23, 19)
Rabita Baku – Prostějov 3:0 (21, 23, 19), zlatý set 15:11

SEZÓNA 2011/12
Základní skupina C
Dynamo Kazaň – Prostějov 3:2 (-23, -20, 18, 15, 11)
Prostějov – Volero Curych 1:3 (-21, -12, 15, -15)
Trefl Sopoty – Prostějov 3:0 (21, 14, 20)
Prostějov – Trefl Sopoty 0:3 (-21, -25, -17)
Volero Curych – Prostějov 3:0 (21, 21, 20)
Prostějov – Dynamo Kazaň 3:1 (18, 20, -22, 19)
Pořadí
1. Dynamo Kazaň 14 (16:7), 2. Trefl Sopoty 10 (12:10), 
3. Volero Curych 8 (12:13), 4. Prostějov 4 (6:16)
1. kolo play-off
Prostějov – Fenerbahce Istanbul 1:3 (23, -23, -17, -16)
Fenerbahce Istanbul – Prostějov 3:0 (25, 19, 14)

SEZÓNA 2012/13
Základní skupina B
Prostějov – Rabita Baku 0:3 (-21, -23, -13)
Trefl Sopoty – Prostějov 3:0 (24, 17, 16)
Villa Cortese – Prostějov 3:1 (23, 19, -22, 22)
Prostějov – Villa Cortese 0:3 (-15, -18, -19)
Prostějov – Trefl Sopoty 0:3 (-15, -16, -24)
Rabita Baku – Prostějov 3:0 (17, 23, 15)
Pořadí
1. Rabita Baku 18 (18:3), 2. Trefl Sopoty 9 (11:9), 3. 
Villa Cortese 9 (11:11), 4. Prostějov 0 (1:18)

SEZÓNA 2013/14
Základní skupina D
Eczacibasi Istanbul – Prostějov 3:0 (15, 14, 21)
Prostějov – RC Cannes 0:3 (-18, -22, -23)
Prostějov – SC Schwerin 3:1 (17, -23, 17, 17)
SC Schwerin – Prostějov 1:3 (20, -9, -16, -18)
RC Cannes – Prostějov 3:0 (23, 16, 20)
Prostějov – Eczacibasi Istanbul 1:3 (17, -26, -19, -23)

Pořadí
1. Eczacibasi Istanbul 18 (18:1), 2. RC Cannes 12 
(12:6), 3. Prostějov 6 (7:14), 4. SC Schwerin 0 (2:18)
Čtvrtfinále CEV Cupu
Prostějov – Fenerbahce Istanbul 0:3 (-11, -21, -15)
Fenerbahce Istanbul – Prostějov 3:0 (20, 17, 15)

SEZÓNA 2014/15
Základní skupina A
Dynamo Kazaň – Prostějov 3:0 (21, 15, 24)
Prostějov – Chemik Police 0:3 (-23, -22, -19)
Prostějov – Rabita Baku 3:2 (19, -23, 25, -17, 13)
Rabita Baku – Prostějov 3:1 (21, 12, -23, 15)
Chemik Police – Prostějov 2:3 (11, -20, 17, -22, -12)
Prostějov – Dynamo Kazaň 3:1 (19, 22, -16, 17)
Pořadí
1. Chemik Police 13 (16:9), 2. Dynamo Kazaň 9 (13:11), 
3. Prostějov 7 (10:14), 4. Rabita Baku 7 (10:15).
1. kolo play-off
Prostějov – Eczacibasi Istanbul 1:3 (18, -15, -14, -21)
Eczacibasi Istanbul – Prostějov 3:0 (14, 14, 19)

SEZÓNA 2015/16
Základní skupina C
Chemik Police – Prostějov 3:0 (18, 16, 21)
Prostějov – Eczacibasi Istanbul 0:3 (-21, -23, -22)
Pomi Casalmaggiore – Prostějov 3:0 (20, 16, 21)
Prostějov – Pomi Casalmaggiore 1:3 (-15, -23, 23, -15)
Eczacibasi Istanbul – Prostějov 3:2 (21, -18, -22, 26, 12)
Prostějov – Chemik Police 0:3 (-19, -14, -18)
Pořadí
1. Pomi Casalmaggiore 13 (16:10), 2. Eczacibasi Istan-
bul 11 (15:10), 3. Chemik Police 11 (13:9), 4. Prostě-
jov 1 (3:18)

SEZÓNA 2016/17
Kvalifikace – 2. kolo
Linamar Békéscsaba – Prostějov 0:3 (-21, -18, -23)
Prostějov – Linamar Békéscsaba 2:3 (31, 21, -14, -27, 
-10)
Kvalifikace – 3. kolo
Prostějov – Dabrowa Górnicza 1:3 (13, -19, -19, -17)
Dabrowa Górnicza – Prostějov 3:1 (19, -23, 19, 24)
Osmifinále CEV Cupu
Allianz Stuttgart – Prostějov 3:0 (16, 17, 14)
Prostějov – Allianz Stuttgart 2:3 (19, -21, 22, -17, -9)

GIGANTŮM!
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CELKOVÁ BILANCE

64 zápasů
16 vítězství

48 porážek

skóre 74:164Co øíká o soupeøi kouè
VK Miroslav Èada: 

„Největší favorit naší už tak na-
šlapané skupiny a jeden z hlav-
ních adeptů na celkový triumf 
v Champions League. Ostatně tak 
jako každý rok. Na všech postech 
v sestavě má obrovskou hráčskou 
kvalitu největších světových hvězd, 
díky tomu je jeho síla extrémně 
vysoká.“

Co øíká o soupeøi kouè
VK Miroslav Èada: 

„Stejně jako mnohokrát v minulosti 
narazíme v Champions League na 
tým, který je ve své zemi na mohut-
ném vzestupu. U Novary tohle platí 
bezezbytku, neboť momentálně dispo-
nuje výbornými podmínkami a tím i 
hodně silným mančaftem složeným z 
kvalitních hráček.“

Co øíká o soupeøi kouè
VK Miroslav Èada: 

„Conegliano je podobný případ jako 
Novara. Také šlo za poslední roky 
ohromně nahoru, letošní účast ve finá-
le Champions League hovoří sama za 
sebe. Prostě další absolutně špičkový 
klub nejvyšší mezinárodní úrovně, na 
který narazíme a jenž disponuje vel-
kou hráčskou silou.“



PETER GOGA

Stejně jako Petr Chytil je ve 
vékáčku od samotného začát-
ku a  celou tuto dobu je jeho 
nesmírně výkonným šéfem 
nejen přes sportovní záležitos-
ti. Ví o všem, co se v klubu děje, 
a okamžitě řeší všechny potřeb-
né záležitosti. Opravdová duše 
prostějovského volejbalu.

sportovní 
manažer

narozen: 6. října 1965 v Bratislavě
ve VK Prostějov: od roku 2007
reprezentace: hráč národních vý-
běrů Československa, Slovenské 
republiky i České republiky, Team 
Manager reprezentace žen ČR 
2016 až dosud
zajímavost: obě jeho děti se také 
výrazně prosazují v kolektivních 
sportech - dcera Viktorie ve vo-
lejbalu a syn Adam v basketbalu

TOMÁŠ RAK

Od dětství provozoval cyklis-
tiku, ale už v mládí s ní musel 
ze zdravotních důvodů skon-
čit. Poté se začal věnovat ma-
sérství, má soukromou praxi 
v  Olomouci a vedle toho pů-
sobil například u cyklistické 
reprezentace ČR či u špičko-
vé rychlobruslařky Martiny 
Sáblíkové.

masér

narozen: 15. ledna 1978
                        v Zábřehu na Moravě
ve VK Prostějov: od roku 2017

Oèima Miroslava Èady:
„Tomáš je nový člen našeho týmu, 
který se tady rychle zorientoval. 
Své práci skvěle rozumí, navíc je 
naprosto spolehlivý a hráčky kaž-
dý den přesvědčuje o svých profes-
ních kvalitách. Dokonale zapadl 
do našeho kolektivu.“

LUBOMÍR PETRÁŠ

Na Hanou přišel společně s 
Miroslavem Čadou před devíti 
roky a celou tuhle dobu mu per-
fektně dělá trenérského poboč-
níka (s výjimkou části minulé 
sezóny). V  posledních letech 
čím dál víc roste jeho zodpověd-
nost za vedení přípravy áčka, 
kromě toho se věnuje i trénová-
ní mládeže.

asistent 
trenéra

narozen: 28. října 1974 v Bratislavě
ve VK Prostějov: od roku 2008.

Oèima Miroslava Èady:
„Luboš má obrovský cit pro trénink 
a bohaté znalosti o moderních tren-
dech vedení přípravy včetně kon-
dičních záležitostí. Proto dostává 
tak velký prostor k práci, což si plně 
zaslouží i díky svým lidským kva-
litám. Po všech stránkách výborný 
parťák.“

DAVID LISICKÝ

Vynikající sjezdař na divoké 
vodě a raftař se vedle sportovní 
kariéry pilně věnoval rovněž 
studiu fyzioterapie, aby si po 
dokončení vysoké školy otevřel 
svou vlastní ordinaci v Prostě-
jově. Od té chvíle zbýval už jen 
krůček k  navázání spolupráce 
s volejbalovým vékáčkem.

fyzioterapeut

narozen: 18. ledna 1981 v Prostějově
ve VK Prostějov: od roku 2014

Oèima Miroslava Èady:
„David není přímo součástí týmu, ale 
využíváme ho podle potřeby. Je kdy-
koliv připraven holkám pomoct coby 
špičkový fyzioterapeut při rehabilitaci 
i drobných zraněních, aby se hráčky 
vždy mohly vrátit k volejbalu co nej-
rychleji a v dobrém stavu.“

PAVEL NAVRÁTIL

Nejzkušenější člen realizačního 
týmu Agelek má za sebou spor-
tovně velmi pestrý život nejen ve 
volejbalu, ale také ve fotbalu či 
dalších odvětvích. Pro klub má 
značný přínos svými vědomostmi 
i kontakty na odborníky ve všech 
možných lékařských oborech.

lékař

narozen: 12. ledna 1952
                        v Olomouci
ve VK Prostějov: od roku 2007

Oèima Miroslava Èady:
„Pavel zažil s  prostějovským volej-
balem absolutně nejvíc z nás všech, 
působí v něm totiž celý svůj bohatý ži-
vot. U družstva není proto, aby holky 
přímo léčil, ale v případě jakýchkoliv 
zdravotních problémů okamžitě 
zprostředkuje cestu ke správnému od-
borníkovi. Vlastně organizuje zdra-
votní péči o družstvo.“

SOLANGE SOARES

Hráčská ikona VK ukončila 
loni na jaře veleúspěšnou aktiv-
ní kariéru a okamžitě přešla na 
pozici kondiční trenérky ženské-
ho A-družstva. K tomuto oboru 
měla celý život hodně blízko, 
snaží se tedy kolektivu prospět i 
ve své nové roli. Současně trénuje 
starší žákyně Prostějova.

kondiční 
trenérka

narozen: 1. července 1980
                        v Belo Horizonte
ve VK Prostějov: od roku 2007

Oèima Miroslava Èady:
„Soli to nemá úplně jednoduché, 
protože s holkama v přípravě dělá 
tvrdou práci na fyzičce. Díky své 
dlouholeté vůdčí roli v  mančaftu, 
přirozené autoritě i celkovým schop-
nostem ji však hráčky plně respek-
tují a věří jí. Navíc se v oboru pořád 
vzdělává.“

ONDREJ HUBÁCEK

Díky své dobré jazykové vyba-
venosti začal už před sedmi lety 
s prostějovským klubem spolu-
pracovat především v souvislosti 
s působením v evropských pohá-
rech. Má na starost spoustu věcí 
ohledně Champions League, ale 
i jiných oddílových záležitostí, 
navíc se věnuje mládeži.

PR
manažer

narozen: 9. ledna 1983
                        v Prostějově
ve VK Prostějov: od roku 2009
reprezentace: nikdy nebyl součástí 
žádného národního týmu ani jako ak-
tivní sportovec, ani coby funkcionář
zajímavost: vystudoval Uni-
verzitu Palackého v Olomouci 
včetně doktorátu a momentálně 
je i učitelem na Cyrilometoděj-
ském gymnáziu Prostějov

PETR CHYTIL Před více než deseti roky 
stanul v čele nově vzniklého 
oddílu VK Prostějov a am-
biciózní volejbalový projekt 
vede z pozice šéfa nepřetr-
žitě až dosud. A to velmi 
úspěšně. Vékáčko se rychle 
stalo nejlepším ženským 
klubem v  ČR, Chytil jeho 
zdatným funkcionářským 
kormidelníkem.

předseda 
správní 

rady

narozen: 26. května 1966
                        v Prostějově
ve VK Prostějov: od roku 2007
reprezentace: vrcholný manažer 
marketingové agentury TK PLUS.

zajímavost: v mládí se aktivně 
věnoval basketbalu, hrával do-
rosteneckou ligu za Prostějov, 
pak oblékal též dresy Slavoje 
Vyšehradu a ZPA Košíře
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LUKÁŠ MICEK

Mladého progresivního odbor-
níka přivedl do Prostějova před 
více než čtyřmi lety Miroslav 
Čada ze slovenského nároďá-
ku, kde si pochvaloval jeho kva-
litní práci. Zastane nejen pozici 
statistika v dospělém áčku, ale 
též post mládežnického trenéra 
i hlavního kouče juniorek VK.

statistik

narozen: 10. ledna 1987 v Nitře
ve VK Prostějov: od roku 2013

Oèima Miroslava Èady:
„Lukáš je vynikající statistik a téhle 
práci dokonale rozumí, nicméně ho 
beru i jako výborného trenéra. Kro-
mě práce u mládeže se podílí na vede-
ní ženského družstva a má spoustu 
podnětných postřehů díky tomu, jak 
dobře volejbal vidí a vnímá.“

�

MIROSLAV CADA

Stojí za všemi úspěchy v novodo-
bé éře prostějovského volejbalu. 
Když on velel realizačnímu týmu, 
podařilo se získat devět mistrov-
ských titulů i Českých pohárů, 
čtyři Česko-slovenské poháry, tri-
umf ve Středoevropské lize i čtyři 
postupy do play-off Champions 
League. Velký boss s profesiona-
lismem v krvi, přirozenou autori-
tou i lidským přístupem.

hlavní 
trenér

narozen: 8. května 1953 v Brně.
ve VK Prostějov: od roku 2008

�W,-#��&"�-:�#�����*Q��
„Miro je vynikající trenér a kouč, vel-
ký volejbalový odborník s ohromný-
mi zkušenostmi, které dokáže vhod-
ně využívat. Zároveň jde o skvělého 
člověka se správným přístupem ke 
všemu a všem, proto se mu při vede-
ní jakéhokoliv týmu tolik daří.“

�

Rok založení: 2007.
Klubové barvy: bílá, modrá 
a červená.
Největší úspěchy ženského 
týmu: 4x postup do 1. kola 
play off evropské Ligy mistryň 
(2010, 2011, 2012, 2015), 
postup do čtvrtfinále evrop-
ského CEV Cupu (2014), 
vítězství ve Středoevropské 
lize (2011), 9x titul v  české 
extralize (2009, 2010, 2011, 
2012, 2013, 2014, 2015, 2016, 
2017), 9x vítězství v  Českém 
poháru (2008, 2009, 2010, 
2011, 2012, 2013, 2014, 2015, 
2016), 4x vítězství v  Česko-
-slovenském poháru (2009, 
2010, 2011, 2012).

Domácí hala: Sportcentrum 
DDM Prostějov, divácká ka-
pacita 2200 fanoušků.
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SLAVNÉ TRIUMFY
MINULOSTI

Pokud na úvod zabrousíme trochu do 
historie, vstup vékáčka do CEV Cham-
pions League Women proběhl na 
podzim 2008. V  prvním účastnickém 
ročníku si na obtížnost losu ještě neby-
lo nutné tolik stěžovat, leč ambiciózní 
nováček soutěže z ČR sbíral zkušenosti 
a těsně nepostoupil do play-off. Tenhle 
husarský kousek se mu však povedl 
v dalších třech letech, ačkoliv se pokaždé 
musel vyrovnat s hodně tvrdou konku-
rencí. Vždy ovšem zvládl porazit alespoň 
jednoho jasného favorita a  díky tomu 
proniknout do vyřazovací fáze.
Nejprve šlo o skalp polské Bielsko-Bialy, 
poté francouzského Cannes i  dalšího 
zástupce Polska z Lodže, následně ruské 
Kazaně. V k.o. systému sice už žádný 
postup navíc nepřišel, leč prostějov-
ský mančaft trápil italské Pesaro i tu-

recké Fenerbahce Istanbul a  úplně 
nejkrásnější zážitek oddílových dějin 
nastal zkraje roku 2011 v  podobě 
slavného přemožení movité Rabity 
Baku. Byť si ázerbájdžánský kolos 
pohlídal domácí odvetu, dostalo se 
padesátitisícové městečko z Moravy 
hluboko do povědomí volejbalového 
kontinentu.
V  následujících letech se los s  ženami 
VK nemazlil již vůbec a až na jedinou 
výjimku v  báječné sezóně 2014/2015 
zůstaly brány play-off nemilosrdně při-
bouchnuté. V tomto zmíněném ročníku 
se je zato podařilo rozrazit až neskutečně 
famózním způsobem, neboť šampiónky 
České republiky získaly během krátké 
doby skalpy Rabity Baku, Chemiku 
Police i Dynama Kazaň! Absolutní top 
počin, na nějž se předloni ani loni už 
nepovedlo navázat. „Každopádně jsme 
v  průběhu let dokázali zdolat nemálo 
vysoce renomovaných favoritů a pro nás 
i  fanoušky jde o nádherné vzpomínky. 

Třeba teď aspoň trochu ožijí,“ nadho-
dil předseda správní rady vékáčka Petr 
Chytil.

LOS ZNOVU 
KRUTÝ

Den před slavnostním losováním 
aktuální Ligy mistryň 2017/2018 
v rámci honosného večera European-
Volleyball Gala, který hostila Moskva, 
se na webových stránkách Evropské 
volejbalové federace objevilo rozděle-
ní šestnácti účastníků elitního poháru 
do čtyř losovacích košů. Prostějovan-
ky figurovaly v balíku číslo tři a bylo 
zřejmé, že pokud budou mít aspoň 
trochu štěstí, mohou se ocitnout v po-
měrně hratelné společnosti.
Této výsady se však nedostalo jim, 
nýbrž rumunskému celku Alba 
Blaj, který ze stejného losovacího 
koše jako české šampiónky zamířil 
do grupy A k polskému Rzeszówu, 
francouzským Mylhúzám a  švýcar-
skému Curychu. „Když porovnám 
tuhle skupinu s naší, je to při vší úctě 
ke všem družstvům obrovský rozdíl, 
něco neskutečného. Troufám si říct, 
že v áčku bychom byli naprosto kon-
kurenceschopní a klidně mohli bo-
jovat o senzační postup do play-off,“ 
neváhal konstatovat hlavní trenér 
Miroslav Čada.
Místo toho se jeho tým znovu postaví 
absolutní klubové elitě starého konti-

nentu, stejně jako ve většině předcho-
zích let. Tentokrát konkrétně Fener-
bahce Istanbul (Turecko), Gorgonzola 
Novara (Itálie) a  Imoco Conegliano 
(Itálie). „Je pravda, že před více roky 
jsme občas měli aspoň trochu kliku 
a  skupina byla zčásti přijatelná. S  jed-
ním nebo dvěma mančafty se dalo 
vyrovnaně hrát, případně je i  porazit, 
byť šlo o  tvrdě vybojovaná překvape-
ní. Za poslední sezóny se však stalo 
pravidlem, že nás vždycky nalosují do 
objektivně nejsilnější čtyřky, která se dá 
klidně nazvat jako skupina smrti. Tra-
dice bohužel zůstala zachována i letos 
a momentální los neváhám označit za 
brutální,“ posteskl si kouč.

VÝZVA ÈELIT 
KOLOSÙM

Pro méně zasvěcené: kdo se tedy jeho 
kolektivu vlastně postaví? „Fenerbahce 
je úřadující turecký mistr a  společně 
s  rivalským Vakifbankem Istanbul 
pravidelně největší favorit celé Cham-
pions League. Novara na jaře vyhrála 
italskou ligu, což je soutěž pořád mající 
obrovskou kvalitu. A Conegliano tam 
skončilo třetí, načež prošlo uplynulou 
kvalifikací Ligy mistryň jako nůž más-
lem. Všechny tři tyto kolektivy lze bez 
váhání zařadit do nejvyšší top katego-
rie jak svými finančními rozpočty, tak 
logicky i hráčskou silou,“ stručně Čada 
charakterizoval hvězdné soupeře.

Křížovou výpravu proti favorizova-
ným gigantům Hanačky zahájí v úterý 
12. prosince od 17.30 hodin doma 
s  istanbulskou enklávou. Přesný roz-
pis všech utkání v základní skupině B 
najdete na jiném místě této přílohy, 
ovšem další zápasový program se dá 
v  kostce shrnout takto: v  lednu dva-
krát cesta na Apeninský poloostrov, 
během února odvety s oběma italský-
mi celky na vlastní palubovce a nako-
nec na sklonku druhého měsíce roku 
2018 výprava do metropole na eu-
roasijském pomezí.
A  kterépak že slavné volejbalistky 
budou prověřovat schopnosti těch 
našich? Jména si schválně najděte 
v  obsáhlých medailóncích jednot-
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V CHAMPIONS LEAGUE PROTI TŘEM  
Osud se s prostìjovským VK opìt nemazlil a nadìlil jim
do skupiny Fenerbahce Istanbul, Novaru a Conegliano

Jubilejní desátý rok v řadě za sebou patří volejbalistky VK 

Prostějov k nejvybranější klubové smetánce Evropy hrající 

prestižní Ligu mistryň. A letos - stejně jako ve většině před-

chozích sezón - narazí v základní části na samé extrémně silné 

protivníky. Z jednoho úhlu pohledu tedy hanácký tým čeká 

strašně těžká šichta s malou nadějí na výsledkový úspěch. 

Jiné hledisko pro změnu hovoří o maximálně vysoké atrak-

tivitě všech šesti duelů, jež v grupě B absolvuje. Tak či onak to 

bude super jízda, na kterou se všichni můžeme jedině těšit!

Základní skupina A
1. Volero Curych (Švýcarsko), 2. Developres Rzeszów (Polsko), 
3. ASPTT Mylhúzy (Francie), 4. Alba Blaj (Rumunsko).

Základní skupina B
1. Fenerbahce Istanbul (Turecko), 2. Imoco Conegliano (Itálie), 
3. Gorgonzola Novara (Itálie), 4. VK Prostějov (Česko).

Základní skupina C
1. Chemik Police (Polsko), 2. Dynamo Kazaň (Rusko), 3. Maritza 
Plovdiv (Bulharsko), 4. Vizura Ruma (Srbsko).

Základní skupina D
1. Vakifbank Istanbul (Turecko), 2. Galatasaray Istanbul (Turecko), 
3. Dynamo Moskva (Rusko), 4. Budowlani Lodž (Polsko).
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Oproti předchozím letům doznal 
řady změn a od loňska je téměř 
úplně nový. Základní část je určená 
pouze pro šestnáct nejlepších týmů 
rozdělených na základě losu do čtyř 
grup po čtyřech družstvech. Dvanáct 
celků s nejvyššími národními koefi-
cienty se dostalo do skupinové fáze 

přímo, další čtyři kolektivy vzešly z 
kvalifikace určené pro zbylých osm-
náct přihlášených mančaftů. V kva-
lifikační fázi se hrála dvě předkola ve 
vylosovaných dvojicích proti sobě na 
dva zápasy doma – venku, dál prošel 
vítěz obou vzájemných duelů nebo 
při rovnosti výsledků (3:0 a 3:1 platí 

víc než 3:2) lepší z dodatečného zlaté-
ho setu do 15 bodů, který následoval 
za vyrovnaného stavu 1:1 na utkání 
okamžitě po konci odvety.
Ze základních skupin postoupí 
sedm nejlepších týmů (vítězové 
grup plus tři s nejlepší bilancí na 
druhých místech) do play-off. Jeden 

z těchto úspěšných celků bude vy-
brán jako pořadatel závěrečného Fi-
nal Four pro čtyři top družstva, kam 
tímto způsobem přímo pronikne. 
Ostatních šest družstev se střetne ve 
vylosovaných dvojicích proti sobě 
na dva zápasy doma - venku, dál 
projde vítěz obou vzájemných due-

lů nebo při rovnosti výsledků (3:0 a 
3:1 platí víc než 3:2) lepší z dodateč-
ného zlatého setu do 15 bodů, který 
následuje za vyrovnaného stavu 1:1 
na utkání okamžitě po konci odvety.
V závěrečném Final Four se hrají dvě 
semifinále, zápas o 3. místo a finále 
vždy coby jediné vzájemné střetnutí.
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ZÁKLADNÍ SKUPINA B

Tip Večerníku na konečné pořadí volejbalové Ligy mistryň 2017/18
1. Fenerbahce Istanbul (Turecko), 2. Chemik Police (Polsko), 3. Va-
kifbank Istanbul (Turecko), 4. Volero Curych (Švýcarsko).
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post: smečařka
narozena: 6. srpna 1993, Příbram
výška/váha: 185,5 cm/72 kg
hráčská kariéra: Baník Příbram (do 2008), PVK Olymp Pra-
ha (2008 až 2012), VK AGEL Prostějov (2012 až 2015), Im-
pel Wroclaw (Polsko, 2015 až 2017), VK Prostějov (od 2017)

reprezentace: členka národního týmu žen České republiky
nejzajímavější úspěchy: vítězka Evropské ligy žen (2012), tři mistrovské tituly 
s Prostějovem (2013, 2014, 2015)
perlička: svým komplexním vzhledem je považována za jednu z nejkrásnějších čes-
kých volejbalistek
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Do Prostějova poprvé přišla z Olympu Praha velice mladá, 
během tří sezón se posunula ve všech směrech nahoru a vy-
sloužila si zahraniční angažmá v silné Orlen lize Polska. Z té 
se v létě vrátila na Hanou, aby ve vékáčku prodala své volej-
balové kvality i nabrané zkušenosti.

Charakteristika trenéra Miroslava Èady: 
„Kossy od svého minulého působení tady udělala pokrok na přihrávce, kterou má jistější. Je sil-
ná v útoku, kde ale potřebuje zakomponovat víc pestrosti. Jejími přednostmi jsou i dobré podání 
a solidní blok.“

post: libero
narozena: 14. září 1987, České Budějovice
výška/váha: 179 cm/62 kg
hráčská kariéra: Slavia PF České Budějovice (do 2003), Slavia 
Praha (2003 až 2008), KP Brno (2008 až 2010), Aurubis Ham-
burk (Německo, 2010 až 2013), VK AGEL Prostějov (od 2013).

reprezentace: bývalá členka národního týmu žen České republiky.
nejzajímavější úspěchy: vítězka Evropské ligy žen (2012), čtyři mistrovské tituly 
s Prostějovem (2014, 2015, 2016, 2017).
perlička: v Prostějově trvale pobývá bez svého manžela, i proto si loni pořídila psa 
a denně s ním chodí na dlouhé procházky
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Služebně nejstarší hráčka VK načala v prostějovském druž-
stvu již pátou sezónu. Na liberu je výraznou oporou, od-
borníci ji právem považují za nejlepší Češku tohoto postu. 
Přirozená vůdkyně kolektivu není kapitánkou jen proto, že 
libero jím být ve volejbalu nesmí.

Charakteristika trenéra Miroslava Èady: 
„Julča je opravdovou duší celého týmu. Herně má vyrovnaný příjem i obranu v poli na hodně 
vysoké úrovni, je ohromně poctivá a díky své inteligenci schopná správně takticky ovlivňovat 
družstvo. Už řadu let stabilně patří k největším oporám.“

post: blokařka
narozena: 13. října 1995, Praha
výška/váha: 188 cm/86 kg
hráčská kariéra: SŠK Mikulova Praha (do 2009), Olymp 
Praha (2009 až 2015), VfB Suhl (Německo, 2015/16), VK 
AGEL Prostějov (od 2016)

reprezentace: členka národního týmu žen České republiky
nejzajímavější úspěchy: mistrovský titul s Prostějovem (2017), 2x stříbro v české 
lize (2014, 2015)
perlička: asi nejčastěji z hráček současného kádru vékáčka má v hledišti podporu 
své rodiny

���������������� 3
Odchovankyně pražského Olympu si na jediný rok vyzkou-
šela zahraniční angažmá v německé bundeslize, odkud loni 
přestoupila do VK. Navzdory zdravotním problémům včet-
ně operace achilovky udělala značný výkonnostní pokrok 
a má potenciál v něm dál pokračovat.

Charakteristika trenéra Miroslava Èady: 
„Verča se dokázala obdivuhodně přenést přes delší zdravotní pauzu a rychle pokračuje ve svém 
zlepšování. Největší přednost má na bloku, ten je z její strany skutečně skvělý. Zapracovat ještě 
musí vzdor určitému posunu na útoku.“

post: nahrávačka
narozena: 16. dubna 1995, Prostějov
výška/váha: 180 cm/74 kg
hráčská kariéra: TJ OP Prostějov (do 2008), VK AGEL Pro-
stějov (2008 až 2015), TJ Sokol Šternberk (2015/16), Volej-
bal Přerov (2016/17), VK Prostějov (od 2017)

reprezentace: bývalá členka mládežnických výběrů České republiky
nejzajímavější úspěchy: dva mistrovské tituly s Prostějovem (2014, 2015)
perlička: má mladší sestru Lucii, která je rovněž volejbalovou nahrávačkou a šla na 
její místo do Přerova.
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Prostějovská odchovankyně strávila uplynulé dva roky ve 
Šternberku a Přerově s cílem většího zápasového vytížení, 
což se jí na obou štacích vyplnilo. V létě dostala nabídku vrá-
tit se do vékáčka coby druhá nahrávačka a vzala ji, přičemž 
dostává o poznání víc prostoru než v minulosti.

Charakteristika trenéra Miroslava Èady: 
„Míša má teď strašně moc natrénováno a potřebuje jediné - prodat to v utkáních. O což se 
snažíme. Je silná při těžkých vysokých míčích a solidní na bloku, naopak potřebuje zapracovat 
na taktice i rychlých balónech za hlavu.“

post: blokařka
narozena: 20. září 1983, Bratislava
výška/váha: 185 cm/váha: 68 kg
hráčská kariéra: Slávia UK Bratislava (Slovensko, do 2004), 
MKS Muszyna (Polsko, 2004/05), Stal Mielec (Polsko, 
2005/06), Post Schwechat (Rakousko, 2006 až 2008), VK 

Modřanská Prostějov (2008 až 2012), UP Olo-
mouc (2013 až 2015), Volejbal Přerov (2015/16), 
VK Prostějov (od 2017)
reprezentace: bývalá členka národního týmu žen 
Slovenska
nejzajímavější úspěchy: jedenáct mistrovských ti-
tulů ve třech různých zemích (Slovensko 1999 až 
2004, Rakousko 2007 a 2008, Česko 2009 až 2012).
perlička: za svobodna nosila příjmení Tomášeko-
vá, s manželem vychovávají už dvě děti

#�!��� ����
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V Prostějově už dřív strávila čtyři úspěšné sezóny, načež 
pokračovala v šestkové kariéře za Olomouc i Přerov a věno-
vala se také svému milovanému beachvolejbalu. Před půl-
druhým rokem ukončila vrcholovou kariéru, ovšem VK ji 
povolal zpět do zbraně na výpomoc jako třetí blokařku.

Charakteristika trenéra 
Miroslava Èady: 

„Gabika je vyhlášený pes obranář 
jak na síti, tak v poli. Sice se slab-
ším útokem, ale my už teď její po-
jetí nehodláme nijak měnit. Nao-
pak jsme ji přivedli s jasným cílem, 
aby těžila ze svých volejbalových 
předností a pomohla týmu.“

post: libero
narozena: 5. srpna 1998, Prostějov.
Výška/váha: 170 cm/66 kg
hráčská kariéra: VK Prostějov (od 2007)
reprezentace: členka mládežnických výběrů České republiky
nejzajímavější úspěchy: celkem sedm medailí v  mládežnic-

kých soutěžích ČR včetně tří mistrovských titulů (2012 až 2016)
perlička: její otec Michal Slavík byl několik let ředitelem Hotelu Tennis Club 
Prostějov
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Hodně talentovaná rodačka z  Prostějova se již od útlého 
mládí specializovala vzhledem ke svému menšímu vzrůstu 
na post libera. Tam jde po výkonnostní stránce systematic-
ky vpřed, za vzor má Julii Kovářovou a kvalitativně se jí po-
malu blíží, tudíž dostala šanci v áčku.

Charakteristika trenéra Miroslava Èady: 
„Slavča je neskutečný dříč, velmi poctivě a vytrvale na sobě pracuje. Má přitom velký talent, 
logicky tak dostala ještě coby juniorka příležitost mezi ženami. Několikrát už naskočila do zá-
pasů a jejích šancí bude přibývat.“

post: univerzálka
narozena: 5. června 1981, Brno
výška/váha: 190 cm/73 kg
hráčská kariéra: KP Brno (do 2003), VBC Köniz (Švýcarsko, 
2003/04), Apollonios Keratsini (Řecko, 2004/05), Panathi-
naikos Atény (Řecko, 2005 až 2007), Winiary Kalisz (Polsko, 

2007/08), Aluprof Bielsko-Biala (Polsko, 2008 až 2010), VK Modřanská Prostějov 
(2011/12), Aluprof Bielsko-Biala (Polsko, 2012 až 2016), MKS Dabrowa Górnicza 
(Polsko, 2016/17), VK Prostějov (od 2017)
reprezentace: bývalá členka národního týmu 
žen České republiky
nejzajímavější úspěchy: pět mistrovských titu-
lů ve třech různých zemích (Česko 2002, 2003 
a 2012, Švýcarsko 2004, Polsko 2010)
perlička: není vdaná, ale se svým partnerem mají 
šestiletého syna, který šel na podzim do školy

�� ��������� 2
Volejbalová světoběžnice prošla Švýcarskem i Řeckem a po-
sledních jedenáct let strávila v Polsku - s výjimkou jediné 
sezóny 2011/12, během níž se po mateřské dovolené rozjíž-
děla v Prostějově. Nyní zvolila návrat v roli ostřílené špičko-
vé plejerky, která ofenzivně táhne celé družstvo.

Charakteristika trenéra 
Miroslava Èady: 

„Hela přišla jako top hráčka, od níž se 
čeká, že potáhne mančaft především svou 
úderností v útoku a pochopitelně i boha-
tými zkušenostmi. Což zatím bezezbyt-
ku naplňuje, k tomu ještě skvěle blokuje.“

post: smečařka
narozena: 3. května 1996, Kralupy nad Vltavou.
Výška/váha: 184 cm/68 kg
hráčská kariéra: TJ Kralupy nad Vltavou (do 2011), Slavia VŠ 
Plzeň (2011/12), Madeta České Budějovice (2012 až 2014), 
Olymp Praha (2014 až 2016), VK AGEL Prostějov (od 2016)

reprezentace: bývalá členka mládežnických výběrů České republiky
nejzajímavější úspěchy: mistrovský titul s Prostějovem (2017), 2. místo v české lize 
žen (2015), zlato v extralize kadetek (2012)
perlička: jejím přítelem je už druhý rok statistik a mládežnický trenér VK Lukáš 
Miček
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V pražském Olympu hrávala na univerzálu, ale chtěla zkusit 
přechod na smeč a proto loni zvolila pokračování v Prostě-
jově. Během minulé sezóny ještě nedostávala moc příleži-
tostí, ale nyní se na hřiště dostává při zápasech stále častěji 
a její výkonnost postupně roste.

Charakteristika trenéra Miroslava Èady: 
„Lucka má hodně natrénováno a dostává větší prostor v utkáních, kde se začíná projevovat její útoč-
ný potenciál. Také kvalitně blokuje, zatímco slabinu pořád má na přihrávce. Tuhle činnost potřebuje 
nutně zlepšit.“

post: univerzálka
narozena: 8. března 1998, Nový Jičín
výška/váha: 184 cm/69 kg
hráčská kariéra: TJ Nový Jičín (do 2013), VK AGEL Prostě-
jov (od 2013)
reprezentace: členka mládežnických výběrů České republiky

nejzajímavější úspěchy: zlato a  stříbro v  extralize kadetek (2015, 2014), stříbro 
a bronz v extralize juniorek (2016, 2015)
perlička: její otec pochází z Kuby, samotná Sarah koketuje s pokračováním své kariéry 
v USA
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Od roku 2013, kdy ji Prostějov získal z Nového Jičína, pro-
šla všemi mládežnickými kategoriemi od žákyň přes kadet-
ky až po juniorky a sbírala s nimi republikové medaile. Nyní 
coby mládežnická reprezentantka ČR dostala šanci i v do-
spělém výběru VK, aby ukázala, co umí.

Charakteristika trenéra Miroslava Èady: 
„Sára je mladá hráčka, která dostává mezi ženami šanci prvním rokem. Zatím hlavně trénu-
je a do zápasů naskakuje méně, po herní stránce nejvíc těží z výborného blokování. Naproti 
tomu slabinou je přihrávka.“

post: smečařka
Narozena: 4. dubna 1991, Tuttlingen
výška/váha: 180 cm/71 kg
hráčská kariéra: TG Tuttlingen (Německo, do 2005), TV Villingen 
(Německo, 2005 až 2007), Olympia Berlín (Německo, 2007 až 
2009), SC Postupim (Německo, 2009 až 2012), Alemannia Aachen 

(Německo, 2012 až 2014), SC Schwerin (Německo, 2014/15), Ladies in Black Aachen (Ně-
mecko, 2015/16), NawaRo Straubing (Německo, 2016), VK AGEL Prostějov (od 2016).
reprezentace: členka širšího kádru žen Německa.
nejzajímavější úspěchy: 1. místo na Mistrovství 
světa juniorek (2009), 2. místo v Evropské lize 
žen (2014), 5. místo na Mistrovství Evropy žen 
(2015), mistrovský titul s Prostějovem (2017).
perlička: za svobodna nosila příjmení Weihe-
nmaier, před půldruhým rokem se vdala za 
atletického trenéra
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Razantní útočnice, která loni poprvé v  životě opustila 
pracovně rodnou zemi, se stala během minulé sezóny asi 
jedinou vydařenou posilou VK. I  proto dostala možnost 
v Prostějově pokračovat, čehož využila. A nadále patří svou 
komplexností pevně do základní sestavy.

Charakteristika trenéra 
Miroslava Èady: 

„Laura je vyrovnaná ve všech činnostech od 
servisu přes přihrávku a útok až po skutečně 
výborný blok. Dobře zakončit dokáže z obou 
kůlů, pouze je někdy trochu labilní v koncov-
kách vypjatých či důležitých střetnutí.“

post: blokařka
narozena: 30. července 1993, Prievidza
výška/váha: 182 cm/70 kg
hráčská kariéra: VK Prievidza (Slovensko, do 2008), COP 
Nitra (Slovensko, 2008 až 2010), Slávia UK Bratislava (Slo-
vensko, 2010 až 2013), SVS Post Schwechat (Rakousko, 

2013 až 2015), VK AGEL Prostějov (od 2015).
reprezentace: členka národního týmu žen Slovenska
nejzajímavější úspěchy: 4. místo na Mis-
trovství Evropy kadetek (2009), pět mis-
trovských titulů ve třech různých zemích 
(Slovensko 2011 a  2013, Rakousko 2014 
a 2015, Česko 2016 a 2017).
perlička: vystudovala Vysokou školu ekono-
mickou a  národohospodárskou v  Bratislavě, 
obor ekonomická žurnalistika

��������� ��� 9
Slovenská blokařka loni v létě koketovala s trvalým přecho-
dem k plážovému volejbalu, ale tento krok si nakonec roz-
myslela a pokračuje v hanáckém oddílu. Což jí jde k duhu, 
neboť se neustále zlepšuje. A do budoucna má při svých po-
hybových dispozicích velký potenciál.

Charakteristika trenéra 
Miroslava Èady: 

„Nina udělala za poslední roky obrovský 
progres, její výkonnost jde rychle nahoru. 
Opírá se o velmi kvalitní útok, kdy je schopna 
bodově zakončit z nahrávky před i za hlavu. 
A zlepšila se též ohledně plnění taktiky.“

post: nahrávačka
narozena: 2. února 1984, Schwerin
výška/váha: 171 cm/66 kg
hráčská kariéra: SC Schwerin (do 2000 a 2003 až 2008), VC Parchim 
(oba Německo, 2000 až 2003), Martinus Amstelveen (Nizozemsko, 
2008/2009), Sirio Perugia (Itálie, 2009/2010), Igtisadči Baku (Ázer-
bájdžán, 2010/11), Spes Conegliano (2011/2012), Volley Club Chi-

eri (2012/13), Foppapedretti Bergamo (všechny tři Itálie, 
2013/14), VK AGEL Prostějov (2014 až 2016), MKS Dabrowa 
Górnicza (Polsko, 2016/17), VK Prostějov (od 2017)
reprezentace: bývalá členka národního týmu Německa.
nejzajímavější úspěchy: dvě stříbra na ME žen (2011, 2013), 
vítězství v Evropské lize žen (2013), čtyři tituly v německé lize 
(2000, 2001, 2002, 2006), titul v nizozemské lize (2009), dva 
mistrovské tituly s Prostějovem (2015, 2016)
perlička: není vdaná, ale se svým partnerem mají šestiletého 
syna, který šel na podzim do školy
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Dlouholetá německá reprezentantka přišla v roce 2014 na 
Hanou s vizitkou dvojnásobné vicemistryně Evropy a během 
dvou let zde ukázala skvělé volejbalové umění. Tak dobrou 
nahrávačku vékáčko ještě nikdy nemělo, proto byl její letní 
návrat výbornou zprávou. I po třicítce je na vrcholu sil.

Charakteristika trenéra 
Miroslava Èady: 

„Katy je ohromně zkušená a ne-
smírně takticky vyspělá. Dokonale 
čte hru, všechno přesně vidí a při 
tvorbě útočných akcí z  toho těží. 
Lepší nahrávačka v Prostějově ni-
kdy nebyla. Slabinou je pouze její 
menší postava při blokování.“
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